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Protokół nr XXVIII 
z sesji Rady Miasta z dnia 28 listopada 2012 r. 

 
 
1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
3. Informacja Prezydenta o pracach w mieście. 
4. Zmiany w budżecie Miasta Rybnika na 2012 rok. 
5. Zmiany w wieloletniej prognozie finansowej Miasta Rybnika.  
6. Poparcie wniosku Prezydenta Miasta Knurowa skierowanego do Rzecznika Praw Obywatelskich.  
7. Podatek od nieruchomości na rok 2013. 
8. Podatek od środków transportowych na rok 2013. 
9. Obniżenie średniej ceny skupu żyta dla obliczenia wysokości podatku rolnego na 2013 rok. 
10. Uchylenie uchwały Nr 172/XI/2003 Rady Miasta Rybnika z dnia 10 września 2003 r. w sprawie zwolnienia 

z opłaty stałej za wpis do ewidencji działalności gospodarczej oraz zwolnienia z podatku od nieruchomości. 
11. Zmiana w uchwale o wyznaczeniu inkasentów opłaty skarbowej. 
12. Szczegółowe warunki i tryb przyznawania dorocznych nagród za osiągnięcia w dziedzinie twórczości 

artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury. 
13. Wyrażenie zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego w sprawie powierzenia Miastu Chorzów 

prowadzenia Izby Wytrzeźwień dla mieszkańców Miasta Rybnika.  
14. Zmiana statutu Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej w Rybniku. 
15. Uchylenie dotychczasowego imienia Szkoły Podstawowej nr 8 funkcjonującej w ramach Zespołu  

Szkolno-Przedszkolnego  Nr 1 w Rybniku i nadania tej szkole imienia "Ofiar Oświęcimia". 
16. Zamiar likwidacji w 2013 roku szkół, których organem prowadzącym jest Miasto Rybnik. 
17. Zmiana uchwały Nr 208/XVI/2011 z dnia 30 listopada 2011 r. w sprawie ustalania trybu udzielania  

i rozliczania dotacji z budżetu miasta dla szkół niepublicznych o uprawnieniach szkół publicznych, dla 
niepublicznych przedszkoli, placówek niepublicznych oraz dla szkół, przedszkoli i placówek publicznych 
nie będących jednostkami budżetowymi, prowadzonych przez osoby prawne bądź fizyczne oraz zasad 
kontroli prawidłowości wykorzystania udzielonej dotacji. 

18. Zbycie nieruchomości. 
19. Przyjęcie darowizny nieruchomości. 
20. Wydzierżawienie nieruchomości. 
21. Wystąpienie z wnioskiem do Wojewody Śląskiego o komunalizację.  
22. Zmiana Uchwały Nr 359/XXVII/2012 Rady Miasta Rybnika z dnia 24 października 2012 r. w sprawie 

ustanowienia służebności gruntowej. 
23. Udzielenie upoważnienia Prezydentowi Miasta Rybnika do złożenia wniosku o dofinansowanie 

przedsięwzięcia inwestycyjnego pod nazwą: "Termomodernizacja obiektów oświatowych Miasta Rybnika, 
tj. Zespołu Szkół nr 6 i Przedszkola nr 19” w ramach V konkursu Programu Priorytetowego Narodowego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej pod tytułem: „System zielonych inwestycji  
(GIS- Green Investment Scheme) Część 1) Zarządzenie energią w budynkach użyteczności publicznej". 

24. Zatwierdzenie wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń 
kanalizacyjnych będących w posiadaniu Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Rybniku 
na lata 2013-2015. 

25. Zmiana treści Uchwały Nr 350/XXVI/2012 Rady Miasta Rybnika z dnia 12 września 2012 r. w sprawie 
ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 
właścicieli nieruchomości położonych na terenie Miasta Rybnika. 
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26. Zmiana treści Uchwały Nr 352/XXVI/2012 Rady Miasta Rybnika z dnia 12 września 2012 r. w sprawie 
terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

27. Regulamin utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta Rybnika. 
28. Zmiany w statutach dzielnic: 
a) sprawozdanie Zespołu, 
b) dzielnica Kamień, 
c) dzielnica Orzepowice. 
29. Wnioski, oświadczenia, interpelacje i pytania radnych. 
30. Zakończenie sesji. 
 
Andrzej Wojaczek – Przewodniczący Rady Miasta o godz. 16:00 otwarł sesję Rady Miasta, powitał 
wszystkich zebranych. Na podstawie listy obecności stwierdził, że obecnych jest 24 radnych, w związku z czym 
obrady będą prawomocne.  
 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
Protokół z sesji z dnia 24 października 2012 r. został przyjęty bez uwag. 
 
Andrzej Wojaczek – Przewodniczący Rady Miasta w imieniu Rady Miasta Rybnika pogratulował 
Bogusławowi Paszendzie - Skarbnikowi Miasta wyjątkowego odznaczenia Krzyżem Kawalerskim Orderu 
Odrodzenia Polski, które nadawane jest przez Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej. Podkreślił również, że  
bardzo wysoko jest cenione jego zaangażowanie i dbałość o finanse publiczne naszego Miasta.  
Następnie  zaproponował zmianę porządku obrad poprzez wycofanie pkt 15. 
 
Przystąpiono do głosowania za zmianą porządku obrad: /Głosowanie 1/ 
Za – 24 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymał się – 0 
 
W związku z tym porządek obrad przedstawiał się następująco: 
1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
3. Informacja Prezydenta o pracach w mieście. 
4. Zmiany w budżecie Miasta Rybnika na 2012 rok. /Głosowanie 2/ 
5. Zmiany w wieloletniej prognozie finansowej Miasta Rybnika. /Głosowanie 3/ 
6. Poparcie wniosku Prezydenta Miasta Knurowa skierowanego do Rzecznika Praw Obywatelskich. 

/Głosowanie 4/ 
7. Podatek od nieruchomości na rok 2013. /Głosowanie 5/ 
8. Podatek od środków transportowych na rok 2013. /Głosowanie 6/ 
9. Obniżenie średniej ceny skupu żyta dla obliczenia wysokości podatku rolnego na 2013 rok. /Głosowanie 7/ 
10. Uchylenie uchwały Nr 172/XI/2003 Rady Miasta Rybnika z dnia 10 września 2003 r. w sprawie zwolnienia 

z opłaty stałej za wpis do ewidencji działalności gospodarczej oraz zwolnienia z podatku od nieruchomości. 
/Głosowanie 8/ 

11. Zmiana w uchwale o wyznaczeniu inkasentów opłaty skarbowej. /Głosowanie 9/ 
12. Szczegółowe warunki i tryb przyznawania dorocznych nagród za osiągnięcia w dziedzinie twórczości 

artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury. /Głosowanie 10/ 
13. Wyrażenie zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego w sprawie powierzenia Miastu Chorzów 

prowadzenia Izby Wytrzeźwień dla mieszkańców Miasta Rybnika.  /Głosowanie 11/ 
14. Zmiana statutu Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej w Rybniku. /Głosowanie 12/ 
15. Zamiar likwidacji w 2013 roku szkół, których organem prowadzącym jest Miasto Rybnik. /Głosowanie 13/ 
16. Zmiana uchwały Nr 208/XVI/2011 z dnia 30 listopada 2011 r. w sprawie ustalania trybu udzielania  

i rozliczania dotacji z budżetu miasta dla szkół niepublicznych o uprawnieniach szkół publicznych, dla 
niepublicznych przedszkoli, placówek niepublicznych oraz dla szkół, przedszkoli i placówek publicznych 
nie będących jednostkami budżetowymi, prowadzonych przez osoby prawne bądź fizyczne oraz zasad 
kontroli prawidłowości wykorzystania udzielonej dotacji. /Głosowanie 14/ 

17. Zbycie nieruchomości. /Głosowanie 15/ 
18. Przyjęcie darowizny nieruchomości. /Głosowanie 16/ 
19. Wydzierżawienie nieruchomości. /Głosowanie 17/ 
20. Wystąpienie z wnioskiem do Wojewody Śląskiego o komunalizację. /Głosowanie 18/ 
21. Zmiana Uchwały Nr 359/XXVII/2012 Rady Miasta Rybnika z dnia 24 października 2012 r. w sprawie 

ustanowienia służebności gruntowej. /Głosowanie 19/ 
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22. Udzielenie upoważnienia Prezydentowi Miasta Rybnika do złożenia wniosku o dofinansowanie 
przedsięwzięcia inwestycyjnego pod nazwą: "Termomodernizacja obiektów oświatowych Miasta Rybnika, 
tj. Zespołu Szkół nr 6 i Przedszkola nr 19” w ramach V konkursu Programu Priorytetowego Narodowego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej pod tytułem: „System zielonych inwestycji  
(GIS- Green Investment Scheme) Część 1) Zarządzenie energią w budynkach użyteczności publicznej". 
/Głosowanie 20/ 

23. Zatwierdzenie wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń 
kanalizacyjnych będących w posiadaniu Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Rybniku 
na lata 2013-2015. /Głosowanie 21/ 

24. Zmiana treści Uchwały Nr 350/XXVI/2012 Rady Miasta Rybnika z dnia 12 września 2012 r. w sprawie 
ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 
właścicieli nieruchomości położonych na terenie Miasta Rybnika. /Głosowanie 22/ 

25. Zmiana treści Uchwały Nr 352/XXVI/2012 Rady Miasta Rybnika z dnia 12 września 2012 r. w sprawie 
terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
 /Głosowanie 23/ 

26. Regulamin utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta Rybnika. /Głosowanie 24/ 
27. Zmiany w statutach dzielnic: 
a) sprawozdanie Zespołu,  
b) dzielnica Kamień, /Głosowanie 25/ 
c) dzielnica Orzepowice. /Głosowanie 26/ 
28. Wnioski, oświadczenia, interpelacje i pytania radnych. 
29. Zakończenie sesji. 
 
Bogusław Paszenda – Skarbnik Miasta podziękował za gratulacje. Jednocześnie przedstawił jak kształtował 
się budżet miasta od 2002 roku. 
 
3. Informacja Prezydenta o pracach w mieście. 
 
Adam Fudali – Prezydent Miasta: „ Zacznę od informacji dot. sklepu z dopalaczami, który mieści się przy 
ulicy Powstańców. Sklep ten został skontrolowany przez Sanepid. W wyniku tej kontroli zostały pobrane próbki 
i przesłane do analizy, z których wynika, że w składzie sprzedawanych produktów znajdują się materiały 
zabronione do sprzedaży tzw. „paranarkotyki”. W między czasie zmienił się właściciel tego sklepu. W związku z 
tym została przeprowadzona kolejna kontrola, która wykazała, że w sprzedawanych produktach znajdują się 
nadal materiały niedozwolone do sprzedaży.  Po tych kontrolach zostały wszczęte procedury, a mianowicie 
została powiadomiona prokuratura oraz policja. Organy te, wszczęły postępowanie.  Zostały również dokonane 
następne kontrole – pobrano kolejne materiały do badań. Zostaną wszczęte procedury, które nakładają na osobę 
prowadzącą tego typu działalność bardzo wysokie kary i na tym się to kończy – tych kar nie można 
wyegzekwować. Policja jak i prokuratura twierdzą, że mają związane ręce, bo prawo w tym zakresie jest mało 
czytelne i mało skuteczne i że na tym etapie nie mogą nic zrobić. Jest to niezwykle przykre – zapewniam 
Państwa, że tej sprawy nie odpuścimy. Wczoraj mieliśmy spotkanie związane z budżetem na przyszły rok – to 
było spotkanie tradycyjne organizowane co miesiąc z komendantami służb i inspekcji, czyli: straż pożarna, 
policja, straż miejska – zostały podjęte działania, które być może doprowadzą do jakiegoś uszczelnienia całego 
tego systemu związanego ze sprzedażą  tzw. „dopalaczy” ale w dalszym ciągu będziemy tą sprawą mocno się 
interesować. Druga sprawa, o której chciałem Państwa poinformować dotyczy wydawania milionów złotych na 
walkę z ekologią. W mieście zostało wymienionych 4,5 tys. źródeł ciepła. Mamy specjalny Program 
Ograniczenia Niskiej Emisji w Rybniku dot. solarów. Obserwujemy dane związane ze składem naszego 
powietrza. Jestem po rozmowie z Panią Dyrektor wojewódzkiej ochrony środowiska, która mówiła jak dużo  
w Rybniku zrobiło się dla ochrony środowiska. Na początku grudnia jestem umówiony z dyrekcją ochrony 
środowiska w celu dogłębnego poznania tematu. Wiemy, że wymiana obecnych źródeł ciepła na źródła ciepła 
ekonomiczne jest właściwym kierunkiem. Zastanawiamy się dlaczego jakość powietrza się nie poprawia skoro 
robimy te wszystkie działania. Przypominam, że w listopadzie wręczyłem Panu Adamowi Makowiczowi 
honorowy medal „ Zasłużonydla Miasta Rybnika” – pianista jazzowy bardzo zasłużony dla naszego miasta. 
Informuję, że przy Zespole Szkół Ekonomiczno-Usługowych zostało uruchomione lodowisko. Chciałbym 
Państwa również poinformować, że praktycznie działa już System Informacji Pasażerskiej, tj. 167 tablic,  
z których nie działa jeszcze 13, co jest związane z zasilaniem. Nie działają tablice na ul. Żorskiej  
i Wodzisławskiej, co związane jest z remontem na tych drogach. Mamy zakończoną budowę dwóch boisk  
o sztucznej nawierzchni: w Zespole Szkolno-Przedszkolnym nr 7 w Orzepowicach oraz w Zespole Szkół nr 2.” 
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4. Zmiany w budżecie Miasta Rybnika na 2012 rok. 
 
Bogusław Paszenda – Skarbnik Miasta omówił projekt uchwały wraz z autopoprawką stanowiącą 
załącznik do protokołu. 
 
Michał Chmieliński – Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 
 
Krystyna Stokłosa – Rada Miasta Rybnika zapytała ile miasto wydało na wizualizację modernizacji 
targowiska. 
 
Michał Śmigielski – Zastępca Prezydenta Miasta odpowiedział, że dokumentacja techniczna na budowę hali 
targowej wynosiła ok. 340 000 zł, natomiast poszerzona analiza techniczna dot. zadaszenia targowiska ok. 
540 000 zł. 
 
Bronisław Drabiniok – Radny Miasta Rybnika zapytał o termin zakończenia projektu przebudowy  
ul. Zebrzydowickiej.   
 
Janusz Koper – Pełnomocnik ds. Dróg i Gospodarki Komunalnej poinformował, że projekt ten ma być 
gotowy w przyszłym roku. 
 
Henryk Cebula – Radny Miasta Rybnika podziękował Ośrodkowi Pomocy Społecznej za Program T:RAF. 
Następnie poprosił aby w przyszłości występować o kolejne pieniądze na tego typu programy. 
 
Piotr Kuczera – Radny Miasta Rybnika  zapytał na co konkretnie będą przeznaczone 4 mln zł w związku  
z przebudową targowiska.  
 
Adam Fudali – Prezydent Miasta poinformował, że chodzi o kwotę 3,5 mln zł i będzie ona przeznaczona na 
doprowadzenie niezbędnej infrastruktury do budynku, w którym będzie mieściła się zieleń miejska, Wydział 
Gospodarki Komunalnej oraz na to wszystko co będzie robione na targowisku w uzgodnieniu ze 
Stowarzyszeniem Kupców Targowych (min. nawierzchnia i kanalizacja). 
 
Janusz Koper – Pełnomocnik ds. Dróg i Gospodarki Komunalnej dopowiedział, że nadzór autorski, który 
projektanci mają obowiązek pełnić wynosi 48 miesięcy. 
 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: /Głosowanie 2/ 
Za – 15 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 9 radnych  
 
5. Zmiany w wieloletniej prognozie finansowej Miasta Rybnika.  
 
Bogusław Paszenda – Skarbnik Miasta omówił projekt uchwały.  
 
Michał Chmieliński – Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 
 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: /Głosowanie 3/ 
Za – 15 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 9 radnych  
 
6. Poparcie wniosku Prezydenta Miasta Knurowa skierowanego do Rzecznika Praw Obywatelskich.  
 
Bogusław Paszenda – Skarbnik Miasta omówił projekt uchwały.  
 
Bronisław Drabiniok – Radny Miasta Rybnika zapytał co o tej uchwale myślą radcy prawni Urzędu Miasta. 
 
Adam Fudali – Prezydent Miasta odpowiedział, że jest wyrok Trybunały Konstytucyjnego, którego dokładnie 
nikt nie potrafi rozszyfrować.  
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Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: /Głosowanie 4/ 
Za – 24 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
7. Podatek od nieruchomości na rok 2013. 
 
Bogusław Paszenda – Skarbnik Miasta omówił projekt uchwały.  
 
Michał Chmieliński – Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 
 
Stanisław Jaszczuk – Wiceprzewodniczący Rady Miasta: „ Wczoraj na Komisji Finansów dostało mi się za 
to, że przypomniałem Pani Radnej Krystynie Stokłosa co działo się na posiedzeniu Komisji Finansów przed 
sesją absolutoryjną. Przypomnę, że Pani Radna wyraziła dezaprobatę do działań Pana Prezydenta, który stawki 
podatku od urządzeń kanalizacyjnych ustalił na zbyt niskim poziomie. Rozumiem, że jeżeli dzisiaj będziecie 
głosowali przeciwko tej uchwale, to dlatego że stawki te są za niskie.” 
 
Monika Krakowczyk – Piotrowska – Radna Miasta Rybnika zwróciła wszystkim uwagę na fakt, że podatki 
są pobierane na coś, natomiast drugorzędną kwestią jest to, od czego są naliczane. Podała w wątpliwość, że 
kwota 3 mln zł będzie miała zasadniczy wpływ na rozwój miasta. Poinformowała, że pieniądze podatników 
wydawane są na projekty, które nie mają szans na realizację, np. wielokrotnie przedstawiona wizualizacja 
zagospodarowania terenów pomiędzy ul. Hallera, a ul. Raciborską, projekty: budowy targowiska, budowy 
lotniska, rewitalizacji deptaka ulic Powstańców i Sobieskiego (wydano 274 000 zł na przebudowę skrzyżowania, 
które nie pasuje do tej wizualizacji). Poinformowała również, że nie widzi rozwoju miasta w wizji Pan 
Prezydenta.  Zwróciła uwagę, że nie wiadomo na co będziemy wykorzystywać środki z Unii Europejskiej.  
 
Adam Fudali – Prezydent Miasta odpowiedział, że poleca Wieloletni Program Inwestycyjny, w którym 
wszystko jest zapisane min. wizja i strategia rozwoju. Poinformował, że miasto musi funkcjonować w oparciu  
o tzw. nadwyżkę operacyjną (dochody budżetu miasta muszą być zawsze większe niż wydatki) oraz, że większe 
dochody potrzebne są na to, żeby pod względem dochodowym i wydatkowym zbilansować budżet naszego 
miasta.  
 
Piotr Kuczera – Radny Miasta Rybnika wyraził uznanie dla Pana Radnego Jaszczuka, że przywiązuje taką 
dużą uwagę do słów Radnych PO. Zapytał dlaczego w przypadku terenów rekreacyjno-wypoczynkowych 
procentowo wychodzimy wyżej progu inflacji, czyli na 8,70. 
 
Bogusław Paszenda – Skarbnik Miasta poinformował, że stawka za grunty oznaczone symbolem „Bz” została 
wprowadzona kilka lat temu, z chwilą gdy była przeprowadzana modernizacja ewidencji gruntów i budynków  
w celu ochrony mieszkańców przed zbyt wysokim przeskokiem z terenów zielonych czy rolnych na budowlane. 
Poinformował również, że nadzór geodezyjny zakwestionował stosowanie tej stawki do terenów przydomowych 
i że w związku z tym, Wydział Geodezji stopniowo przekształca oznaczenia „Bz” na budowlankę, tzn. że tereny 
te przejdą pod stawkę – grunty pozostałe. Podwyższając tereny rekreacyjno-wypoczynkowe, mieszkańcy powoli 
będą przygotowani na to, że„Bz”  znikną z ewidencji geodezyjnej. 
 
Bronisław Drabiniok – Radny Miasta Rybnika: „ W materiałach, które zostały nam dostarczone wyczytałem, 
że z tytułu niewywindowania podatków na najwyższe kwoty, miasto starci 10 mln zł. Natomiast usłyszałem, że 
z podwyżki miasto zyska 3 mln zł. Proszę mi to wytłumaczyć.” 
 
Adam Fudali – Prezydent Miasta odpowiedział, że nie stosując maksymalnych stawek miasto straci na tym 
10,8 mln zł. Poinformował również, że są miasta które od lat stosują maksymalne stawki podatkowe. Natomiast 
w Rybniku nigdy te maksymalne stawki nie były stosowane. 
 
Jan Mura – Wiceprzewodniczący Rady Miasta odniósł się do kwoty 3 mln zł oraz do stawki za grunty 
oznaczone symbolem „Bz”. 
 
Monika Krakowczyk – Piotrowska – Radna Miasta Rybnika poinformowała, że maksymalne stawki 
stosowane są w dużych miastach. Dodała, że w tych miastach można również uzyskać o wiele większe czynsze  
lub inne dochody z tych nieruchomości i że mieszkańcy zarabiają więcej. Poinformowała również, że wątpi w to 
żeby wszyscy pracodawcy w Rybniku w przyszłym roku podnieśli pracownikom wynagrodzenie. Zasugerowała 
żeby zwrócić uwagę na to, jak stawki podatkowe wpłyną na budżet mieszkańców Rybnika.  
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Adam Fudali – Prezydent Miasta odpowiedział, że na liście dużych miast, Rybnik znajduje się na 25 miejscu. 
Poinformował, że jest sporo zadań realizowanych przez miasto, z których korzystają nie tylko mieszkańcy 
Rybnika. Dodał również, że nie ma w Polsce miasta, które nie dokonałoby podwyżki w granicach 4%. 
 
Krzysztof Szafraniec – Radny Miasta Rybnika zapytał czy w przypadku podniesienia stawek podatkowych 
do maksymalnych, skutek finansowy wynosiłby 13,8 mln zł. 
 
Adam Fudali – Prezydent Miasta: „ Kwoty, które wpłyną do naszego budżetu możemy liczyć wg tzw. 
przypisu. Nie wiemy ile wpłynie nam podatków, jaka firma zbankrutuje. O wpływach z tytułu podatku można 
mówić po zakończeniu roku budżetowego.” 
 
Henryk Cebula – Radny Miasta Rybnika poruszył kwestie związane ze stawkami podatkowymi dot. terenów 
rekreacyjno-wypoczynkowych. Poinformował, że w 2012 r. stawka ta wynosiła 0,23 zł, natomiast Pan Prezydent 
zaproponował, że stawka ta w roku 2013 wynosiła 0,25 zł. Różnica pomiędzy tymi kwotami wynosi 0,02 zł, 
czyli 8%.  
 
Adam Fudali – Prezydent Miasta wyraził zdziwienie dlaczego nikt nie poruszył tematu dot. obniżenia podatku 
od środków transportowych. 
 
Piotr Kuczera – Radny Miasta Rybnika: „ Jeżeli dobrze zrozumiałem Pana Skarbnika, to w przyszłym roku 
znikną tereny rekreacyjno-wypoczynkowe. Oznacza to, że w  przyszłym roku trafią do grupy – grunty pozostałe, 
gdzie stawka wynosi 0,43 zł. Wówczas będzie to dość istotna podwyżka.” 
 
Bogusław Paszenda – Skarbnik Miasta: „ Nie powiedziałem, że zniknie stawka, tylko że nie będzie można  
z ewidencji gruntów i budynków stosować oznaczenia „Bz” do terenów przydomowych.” 
 
Kazimierz Salomon – Wiceprzewodniczący Rady Miasta: „ Uchwalając stawki budżetowe rozpoczynamy 
dyskusję nt. budżetu na rok 2013. Nieszczęśliwie się składa, że zawsze na miesiąc przed sesją na której 
uchwalany jest budżet, mamy sesję podatkową, którą traktujemy jako odrębną część, a powinna być całością 
związaną z budżetem. Wydatki miasta to nie jest nic innego jak prowadzenie gospodarstwa domowego. Wiemy, 
że potrzebujemy pieniądze, żeby utrzymać to gospodarstwo domowe, ale również potrzebujemy pieniądze na 
rozwój tego gospodarstwa. Na kolejnej sesji jak będziemy analizować budżet miasta zauważymy, że są również 
zapewnione środki na dobry rozwój miasta. Gdyby rząd dawał pieniądze na zadania, które są przekazywane 
miastu, to moglibyśmy pomyśleć o obniżeniu stawek podatkowych.” 
   
Szymon Musioł – Radny Miasta Rybnika: „ To nie tylko Rząd PO ale i poprzednie rządy, ponieważ od dawna 
stawki są podwyższane. Jaką powierzchnię zajmują tereny rekreacyjno-wypoczynkowe? Ile z tych terenów 
stanie się gruntami pozostałymi?” 
 
Adam Fudali – Prezydent Miasta: „12 ha.” 
 
Bronisław Drabiniok – Radny Miasta Rybnika: „ Panie Radny Salomon budżet i podatki nie mogą być 
uchwalane na jednej sesji, ponieważ na podstawie tych podatków jest określony budżet, który wcześniej musi 
zostać zaopiniowany przez RIO, stąd ta kolejność. Nie rozumie Pan podstaw, a bierze się za coś więcej.” 
 
Kazimierz Salomon – Wiceprzewodniczący Rady Miasta: „ Mówiłem, że sesja podatkowa jest początkiem 
dyskusji sesji nad budżetem. Wspomniałem również, żebyśmy nie musieli dokładać do zadań scedowanych 
przez rząd na samorządy, to moglibyśmy obniżyć mieszkańcom podatki.” 
 
Jan Mura – Wiceprzewodniczący Rady Miasta poruszył sprawy związane z modernizacją gruntów  
i budynków.  
 
Stanisław Jaszczuk – Wiceprzewodniczący Rady Miasta poinformował, że Radny Salomon zwrócił uwagę na 
istotną rzecz, że uchwały podatkowe są fundamentem dla budżetu. Zwrócił uwagę na fakt, że jeżeli głosuję 
przeciwko uchwałom podatkowym, to głosuję również przeciwko uchwale budżetowej, natomiast jeżeli głosują 
za uchwałami podatkowymi, to również głosuję za uchwałą budżetową. 
 
Adam Fudali – Prezydent Miasta przypomniał wszystkim apel dot. zmiany ustawy o dochodach jednostek 
samorządu terytorialnego (8 mld zł).  
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Piotr Kuczera – Radny Miasta Rybnika zwrócił uwagę Panu Jaszczukowi, że każde głosowanie dotyczy 
różnych spraw. 
 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: /Głosowanie 5/ 
Za – 22 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymał się – 1 radny 
 
8. Podatek od środków transportowych na rok 2013. 
 
Bogusław Paszenda – Skarbnik Miasta omówił projekt uchwały.  
 
O godz. 17:40 przybył Radny Benedykt Kołodziejczyk. 
 
Michał Chmieliński – Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 
 
Stanisław Jaszczuk – Wiceprzewodniczący Rady Miasta zwrócił uwagę na fakt, że podatki uległy obniżeniu 
w stosunku do ubiegłego roku.  
 
Bronisław Drabiniok – Radny Miasta Rybnika: „ Usłyszałem, że straty z tytułu obniżenia podatku wyniosą 
117 000 zł. Ile firm trzeba zarejestrować żeby zrównoważyły się wpływy z podatków?” 
 
Adam Fudali – Prezydent Miasta odpowiedział, że po prostu trzeba zarejestrować więcej pojazdów. 
Wspomniał o inicjatywnie Śląskiego Związku Gmin i Powiatów, która ma na celu rozliczanie podatków od firm 
leasingowych, które swoje siedziby mają w większych miastach. Wówczas wpływy z podatków trafiają do tej 
miejscowości, w której mieści się siedziba. Natomiast chodzi o to, żeby wpływy z podatku od środków 
transportowych  trafiały również do miast, po których te samochody jeżdżą. 
 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: /Głosowanie 6/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymał się – 0 
 
9. Obniżenie średniej ceny skupu żyta dla obliczenia wysokości podatku rolnego na 2013 rok. 
 
Bogusław Paszenda – Skarbnik Miasta omówił projekt uchwały.  
 
Michał Chmieliński – Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 
 
Bronisław Drabiniok – Radny Miasta Rybnika zapytał czy uchwała ta będzie skutkować ujemnym wpływem. 
 
Adam Fudali – Prezydent Miasta poinformował, że w przypadku naszego miasta są to kwoty symboliczne. 
 
Szymon Musioł – Radny Miasta Rybnika zapytał czy z tych samych stawek obliczane są ciężary realne 
nałożone na nieruchomości.  
 
Adam Fudali – Prezydent Miasta poinformował, że podatek od nieruchomości jest podatkiem od 
nieruchomości. Natomiast podatek rolny nie przekłada się na otoczenie w rolnictwie (np. stodoła). 
 
Szymon Musioł – Radny Miasta Rybnika poinformował, że miał na myśli nałożone ciężary realne, które są 
zaszłością z dawnych lat, a figurują jako obciążenia np. w księgach wieczystych nieruchomości, które stały się 
nieruchomościami budowlanymi. „ Było to nałożone na tereny rolne. Jeżeli ktoś nie spłacił tego ciężaru 
realnego,  to pomimo tego, że obecnie ma przekwalifikowaną nieruchomość na budowlaną to nadal to widnieje 
np. w wysokości 120 kwintali żyta”. 
 
Adam Fudali – Prezydent Miasta odpowiedział, że to co było w księgach wieczystych jako zobowiązania 
należy rozumieć jako egzekucję należności w stosunku do kogoś – tj. jedna część. Natomiast drugą część 
stanowi podatek, który Rada uchwala.  
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Szymon Musioł – Radny Miasta Rybnika:  „ Czy przy takim ciężarze realnym jest przyjmowana ta stawka 
przy obliczaniu? 120 kwintali żyta – tj. ten ciężar realny nałożony na nieruchomość. Właściciel chciałby to 
spłacić, ponieważ banki stwarzają problemy i nie chcą udzielić kredytu, ponieważ jest to wykazane jako 
obciążenie nieruchomości. Czy przy spłacie będą brane te same stawki pod uwagę?” 
 
Adam Fudali – Prezydent Miasta poinformował, że sprawa jest zbyt skomplikowana. Obciążenia mogą się 
zwiększyć w wyniku stosownych ustaw np. naliczane odsetki. Nie ma to nic wspólnego z kwintalem żyta.  
 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: /Głosowanie 7/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymał się – 0 
 
10. Uchylenie uchwały Nr 172/XI/2003 Rady Miasta Rybnika z dnia 10 września 2003 r. w sprawie 
zwolnienia z opłaty stałej za wpis do ewidencji działalności gospodarczej oraz zwolnienia z podatku od 
nieruchomości. 
 
Bogusław Paszenda – Skarbnik Miasta omówił projekt uchwały.  
 
Michał Chmieliński – Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 
 
Jan Mura – Wiceprzewodniczący Rady Miasta wyraził przekonanie, że warto było podjąć w 2003 roku tę 
uchwałę min. ze względu na RZWM „Huta Silesia”. 
 
Bronisław Drabiniok – Radny Miasta Rybnika zapytał o możliwość modyfikacji tej uchwały i utrzymania 
zwolnień. Zaproponował aby tereny po byłej Kopalni „Rymer” i „Ignacy”, RZWM „Huta Silesia” i Zakładach 
Naprawczych zamienić na strefę ekonomiczną aby dalej utrzymać zwolnienia. 
 
Adam Fudali – Prezydent Miasta poinformował, że rozwiązania były potrzebne na początku transformacji 
ustroju, kiedy rodziła się gospodarka rynkowa. Wówczas została udzielana pomoc przedsiębiorcom. Wspomniał, 
że rząd chce się wycofać ze specjalnych stref ekonomicznych. Poinformował, że cel został osiągnięty  
i powstały miejsca pracy. Wspomniał również, że jeżeli w przyszłym budżecie unijnym będą środki na 
rewitalizację miasto również będzie się o nie starać żeby pozostałe tereny można było uporządkować. 
 
Henryk Ryszka – Radny Miasta Rybnika: „ Czy firma, która się zlikwiduje, może ponownie zarejestrować się 
ale pod inną nazwą i wykonywać swoją działalność w tym samym miejscu?” 
 
Adam Fudali – Prezydent Miasta poinformował, że takie sprawy należy rozpatrywać indywidualnie. 
 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: /Głosowanie 8/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymał się – 0 
 
11. Zmiana w uchwale o wyznaczeniu inkasentów opłaty skarbowej. 
 
Bogusław Paszenda – Skarbnik Miasta omówił projekt uchwały.  
 
Michał Chmieliński – Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję 
   
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: /Głosowanie 9/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymał się – 0 
 
Andrzej Wojaczek – Przewodniczący Rady Miasta zarządził przerwę w obradach do godz. 18:45. 
Następnie o godz. 19:00 wznowił obrady Rady Miasta. 
 
12. Szczegółowe warunki i tryb przyznawania dorocznych nagród za osiągnięcia w dziedzinie twórczości 
artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury. 
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Ewa Ryszka – Zastępca Prezydenta Miasta omówiła projekt uchwały. 
 
Anna Gruszka – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu poinformowała, że projekt uchwały 
został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 
 
Monika Krakowczyk-Piotrowska – Radna Miasta Rybnika zapytała co należy rozumieć przez osobę 
zamieszkałą na terenie Rybnika. 
 
Ewa Ryszka – Zastępca Prezydenta Miasta odpowiedziała, że jest to osoba będąca mieszkańcem naszego 
miasta.  
 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: /Głosowanie 10/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymał się – 0 
 
13. Wyrażenie zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego w sprawie powierzenia Miastu Chorzów 
prowadzenia Izby Wytrzeźwień dla mieszkańców Miasta Rybnika.  
 
Ewa Ryszka – Zastępca Prezydenta Miasta omówiła projekt uchwały. 
 
Andrzej Oświecimski – Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej poinformował, że projekt 
uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 
 
Henryk Ryszka – Radny Miasta Rybnika zapytał kto pokrywa koszty.  
 
Ewa Ryszka – Zastępca Prezydenta Miasta odpowiedziała, że koszty pokrywa miasto. 
 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: /Głosowanie 11/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymał się – 0 
 
14. Zmiana statutu Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej w Rybniku. 
 
Joanna Kryszczyszyn – Zastępca Prezydenta Miasta omówiła projekt uchwały. 
 
Józef Piontek – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej poinformował, że projekt uchwały 
został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 
 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: /Głosowanie 12/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymał się – 0 
 
15. Zamiar likwidacji w 2013 roku szkół, których organem prowadzącym jest Miasto Rybnik. 
 
Joanna Kryszczyszyn – Zastępca Prezydenta Miasta omówiła projekt uchwały. 
 
Anna Gruszka – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu poinformowała, że projekt uchwały 
został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 
 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: /Głosowanie 13/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymał się – 0 
 
16. Zmiana uchwały Nr 208/XVI/2011 z dnia 30 listopada 2011 r. w sprawie ustalania trybu udzielania  
i rozliczania dotacji z budżetu miasta dla szkół niepublicznych o uprawnieniach szkół publicznych, dla 
niepublicznych przedszkoli, placówek niepublicznych oraz dla szkół, przedszkoli i placówek publicznych 
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nie będących jednostkami budżetowymi, prowadzonych przez osoby prawne bądź fizyczne oraz zasad 
kontroli prawidłowo ści wykorzystania udzielonej dotacji. 
 
Joanna Kryszczyszyn – Zastępca Prezydenta Miasta omówiła projekt uchwały. 
 
Anna Gruszka – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu poinformowała, że projekt uchwały 
został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 
 
Michał Chmieliński – Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że projekt uchwały został 
również pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 
 
Wojciech Kilja ńczyk – Radny Miasta Rybnika poinformował, że ma wątpliwości związane z kosztami 
kwalifikowanymi. Dodał, że w tej uchwale brakuje doprecyzowania tego tematu. 
 
Joanna Kryszczyszyn – Zastępca Prezydenta Miasta odpowiedziała, że zapis w uchwale dot. tego wydatku 
wynika wprost z art. 80 ustawy o systemie oświaty. Dodała, że jest to wydatek przeznaczony tylko i wyłącznie 
na bieżące rzeczy, które dzieją się w szkole. 
 
Monika Krakowczyk-Piotrowska – Radna Miasta Rybnika zwróciła uwagę na zapis w uchwale dot. szkół 
takich jak AP Edukacja, uznając go za dobry. Następnie podała w wątpliwość zapisy związane z kosztami 
kwalifikowanymi oraz z §10 uchwały, gdyż zniknął z niego zapis dotyczący uczniów niepełnosprawnych. 
 
Joanna Kryszczyszyn – Zastępca Prezydenta Miasta odpowiedziała, że Radna Monika Krakowczyk-
Piotrowska mówi o uchwale, która odnosi się do uchwały istniejącej. Dodała, że nigdy w uchwałach nie było 
dokładnie wyszczególniona konieczność płacenia za dziecko niepełnosprawne w placówkach niepublicznych. 
Zapis ten po raz pierwszy pojawił się w ustawie o systemie oświaty kiedy była mowa o przedszkolu i 
uczestniczeniu dziecka niepełnosprawnego w zajęciach przedszkolnych.  Rada Miasta podjęła uchwałę, która 
mówiła, że za dziecko niepełnosprawne uczęszczające do przedszkola należy się subwencja jaka jest naliczona 
na dziecko przedszkolne. Przypomniała, że nigdy nie było zarówno w ustawie o systemie oświaty jak i w 
uchwale Rady Miasta informacji o tym, że miasto płaci za dziecko niepełnosprawne, chyba że jest to ośrodek 
przeznaczony dla dzieci niepełnosprawnych. Dodała również, że kwestie poruszane przez Radną Monikę 
Krakowczyk-Piotrowską w sprawie zniknięcia tych zapisów dotyczyły czegoś innego. 
 
Monika Krakowczyk-Piotrowska – Radna Miasta Rybnika poinformowała, że to co wyjaśnia Pani 
Kryszczyszyn reguluje §7, a nie §10. Następnie dodała, że w ustawie jest zapisane, że szkoły te powinny dostać 
część subwencji ogólnej otrzymywanej przez jednostkę samorządu terytorialnego tzn., że jeżeli Pani Prezydent  
w imieniu wszystkich szkół składa sprawozdanie, na podstawie którego jest wyliczona kwota na wszystkich 
uczniów to dotyczy to również uczniów niepełnosprawnych ze szkół niepublicznych. 
 
Joanna Kryszczyszn – Zastępca Prezydenta Miasta przytoczyła zapis art. 90 ustawy o systemie oświaty. 
Poinformowała, że płaci się za niepełnosprawnego przedszkolaka, natomiast w szkołach nie ma takiego 
obowiązku.  
 
Krzysztof Szafraniec – Radny Miasta Rybnika również poruszył zapisy mówiące o kosztach 
kwalifikowanych. Poprosił aby §2 pkt 10 nadać brzmienie, które będzie bardziej czytelne dla odbiorców. 
Wspomniał również o wątpliwościach związanych z §7 ust. 2 uchwały.  
 
Joanna Kryszczyszyn – Zastępca Prezydenta Miasta wyjaśniła, że w poprzednich uchwałach nie mając 
definicji kosztów kwalifikowanych automatycznie stosowana była zasada z ustawy o systemie oświaty. 
Poinformowała, że zarówno „Urszulanki” jak i szkoła społeczna rozliczały się zgodnie z zasadą, która ich 
obowiązywała i z zapisem literalnym przeniesionym z ustawy o systemie oświaty więc nic się nie zmieniło. 
Wspomniała, że środki przeznaczone na edukację nie mogą pokrywać kosztów związanych z remontem dachu 
gdyż nie jest to koszt bieżący. Poinformowała również, że  szkoły otrzymują subwencję, która starcza ledwo na 
wynagrodzenie – to nie jest dotacja.  
 
Krzysztof Szafraniec – Radny Miasta Rybnika zapytał jak ma postąpić dyrektor szkoły w przypadku jeżeli 
będzie miał wątpliwości związane z kosztami kwalifikowanymi.  
 
Joanna Kryszczyszyn – Zastępca Prezydenta Miasta: „ Istnieje zasada kontroli. Jeżeli coś kontrolujemy  
i sporządzamy protokół i mamy jakieś wątpliwości, to zawsze jest okres czasu na dyskusję z nami. Osoba, która 
jest kontrolowana ma prawo przedłożenia własnej interpretacji lub skorygowania pewnych rzeczy.  
Po protokole kontrolnym szkoły uzupełniają materiał.” 
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Anna Gruszka – Radna Miasta Rybnika poinformowała, że na Komisji nie wnosiła o zmiany dot. tego 
projektu uchwały, ponieważ obecni na Komisji dyrektorzy doskonale wiedzieli co to są koszty kwalifikowane.  
 
Krzysztof Szafraniec – Radny Miasta Rybnika poinformował Radną Annę Gruszka, że to nie dyrektorzy 
szkół stanowią uchwały i prawo lokalne, tylko Radni Rady Miasta, w związku z tym jeżeli ktoś zgłasza wniosek 
formalny, to należy go przegłosować. Wspomniał, że zgłaszał taki wniosek na posiedzeniu Komisji, natomiast 
nie został on przegłosowany. Poprosił aby następnym razem zostało to uczynione. Zapytał również jak będą 
przeprowadzane kontrole i kto je będzie przeprowadzał. 
 
Joanna Kryszczyszyn – Zastępca Prezydenta Miasta: „ Najpierw nadzór prawny musi nam przyjąć tę 
uchwałę. Jest ona bardzo trudna. Jesteśmy pierwszym miastem, które wprowadza taki akt prawny. Na dzień 
dzisiejszy Wydział Edukacji kontroluje szkoły niepubliczne. Jeżeli chodzi o kontrole doraźne, czyli sprawdzanie 
frekwencji na zajęcia, to myślę, że po przyjęciu uchwały Pan Prezydent podejmie właściwą decyzję.” 
 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: /Głosowanie 14/ 
Za – 15 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 10 radnych 
 
17. Zbycie nieruchomości. 
 
Michał Śmigielski – Zastępca Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały. 
 
Monika Krakowczyk-Piotrowska – Radna Miasta Rybnika zapytała czy przez bezprzetargowe zbycie należy 
rozumieć zbycie na rzecz aktualnych najemców. 
 
Michał Śmigielski – Zastępca Prezydenta Miasta: „Tak. Dotyczy to osób, które kiedyś ze środków własnych 
wybudowały garaże, mają pozwolenie na budowę, zawieramy umowy dzierżawy 10-letnie i po upływie 
odpowiedniego czasu sprzedajemy im udział w tym gruncie położonym pod tymi garażami.” 
 
 
Zygmunt Gajda – Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Działalności Gospodarczej 
poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 
 
Bronisław Drabiniok – Radny Miasta Rybnika zauważył błędy związane z numerami działek w prezentacji 
przedstawionej przez Prezydenta Śmigielskiego. Błędy w prezentacji zauważył również Radny Szymon Musioł. 
 
O godz. 20:40 salę opuścił Radny Stanisław Jaszczuk. 
 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: /Głosowanie 15/ 
Za – 24 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
18. Przyjęcie darowizny nieruchomości. 
 
Michał Śmigielski – Zastępca Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały. 
 
O godz. 20:43 przybył Radny Stanisław Jaszczuk. 
 
Zygmunt Gajda – Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Działalności Gospodarczej 
poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 
 
Henryk Ryszka – Radny Miasta Rybnika poruszył sprawy związane z remontem mieszkań przy ul. Kwiotka. 
 
Krystyna Stokłosa – Radna Miasta Rybnika zapytała czy miasto płaci Spółdzielni Mieszkaniowej dzierżawny 
czynsz w zamian za to, że budynki zamieszkują mieszkańcy Rybnika. 
 
Michał Śmigielski – Zastępca Prezydenta Miasta poinformował, że jest zawarta umowa ze spółdzielnią. 
Dodał, że część lokali mieszalnych jest zasiedlona własnymi lokatorami. 
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Joanna Kryszczyszn – Zastępca Prezydenta Miasta przedstawiła sprawy związane z eksmisją. 
 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: /Głosowanie 16/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
19. Wydzierżawienie nieruchomości. 
 
Michał Śmigielski – Zastępca Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały. 
 
Zygmunt Gajda – Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Działalności Gospodarczej 
poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 
 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: /Głosowanie 17/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
20. Wystąpienie z wnioskiem do Wojewody Śląskiego o komunalizację.  
 
Michał Śmigielski – Zastępca Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały. 
 
Zygmunt Gajda – Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Działalności Gospodarczej 
poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 
 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: /Głosowanie 18/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
21. Zmiana Uchwały Nr 359/XXVII/2012 Rady Miasta Rybnika z dnia 24 października 2012 r. w sprawie 
ustanowienia służebności gruntowej. 
 
Michał Śmigielski – Zastępca Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały. 
 
Zygmunt Gajda – Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Działalności Gospodarczej 
poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 
 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: /Głosowanie 19/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
22. Udzielenie upoważnienia Prezydentowi Miasta Rybnika do złożenia wniosku o dofinansowanie 
przedsięwzięcia inwestycyjnego pod nazwą: "Termomodernizacja obiektów oświatowych Miasta Rybnika, 
tj. Zespołu Szkół nr 6 i Przedszkola nr 19” w ramach V konkursu Programu Priorytetowego Narodowego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej pod tytułem: „System zielonych inwestycji  
(GIS- Green Investment Scheme) Część 1) Zarządzenie energią w budynkach użyteczności publicznej". 
 
Michał Śmigielski – Zastępca Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały. 
 
Michał Chmieliński – Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 
 
Wojciech Piecha – Przewodniczący Komisji Przemysłu Górniczego, Ekologii i Rolnictwa poinformował, że 
projekt uchwały również został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 
 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: /Głosowanie 20/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
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23. Zatwierdzenie wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń 
kanalizacyjnych będących w posiadaniu Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Rybniku 
na lata 2013-2015. 
 
Janusz Koper – Pełnomocnik ds. Dróg i Gospodarki Komunalnej omówił projekt uchwały.   
 
Józef Piontek – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej poinformował, że projekt uchwały 
został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 
 
Józef Skrzypiec – Radny Miasta Rybnika zapytał czy sprawy związane z kanalizacją deszczową można 
powierzyć PWiK. 
 
Janusz Koper – Pełnomocnik ds. Dróg i Gospodarki Komunalnej poinformował, że w ramach tego planu nie 
ma takiej możliwości. Wspomniał również, że od kliku lat miasto przygotowuje się do przekazania kanalizacji 
deszczowej do PWiK, co będzie się wiązało z ustaleniem opłaty za wody deszczowe.  
 
Henryk Frystacki – Radny Miasta Rybnika wspomniał o fetorze wydostającym się ze studzienek  
kanalizacyjnych na ulicach Ludowej i Podleśnej.  
 
Janusz Koper – Pełnomocnik ds. Dróg i Gospodarki Komunalnej odpowiedział, że trwają prace nad metodą 
uszczelniania i wyeliminowaniem tego typu zjawisk i jest to związane z tym, że nie wszystkie nieruchomości 
podłączone zostały do kanalizacji sanitarnej.  
 
Bronisław Drabiniok – Radny Miasta Rybnika zapytał dlaczego w dokumencie widnieje nazwa Elektrownia 
Rybnik, gdyż firma ta przestała istnieć w 2011 roku. 
 
Janusz Koper – Pełnomocnik ds. Dróg i Gospodarki Komunalnej: „ Nie istnieje Elektrownia Rybnik S.A. – 
właścicielem jest EDF, natomiast Elektrownia Rybnik nadal jest elektrownią, jako zakładem. W uchwale jest 
mowa o elektrowni, a nie o nazwie firmy. Jeżeli potraktujemy to jako błąd, to skorygujemy to w dokumencie 
końcowym.”  
 
Piotr Kuczera – Radny Miasta Rybnika: „ W planie zagospodarowania przestrzennego miasto wyznaczyło 
tereny na budownictwo jednorodzinne. Pozwolenia są wydawane pod warunkiem, że powstanie przydomowa 
oczyszczalnia ścieków. W jaki sposób plan próbuje zagospodarować te obszary? Moim zdaniem powinniśmy 
stworzyć taki mechanizm, aby podłączenia były robione w miarę szybko. Ponadto nie wiem w jakim kontekście 
w załączniku do uchwały w roku 2014 jest remont studni kanalizacyjnych  na ul. Wodzisławskiej. Jak to 
powiązać z remontem tej ulicy?” 
 
Janusz Koper – Pełnomocnik ds. Dróg i Gospodarki Komunalnej: „ W ramach remontu ul. Wodzisławskiej, 
budowaliśmy kanalizację deszczową. W związku z powyższym nie budujemy kanalizacji sanitarnej. 
Przedsiębiorstwo wskazuje, że nie cała sieć kanalizacyjna ale niektóre studnie będą musiały zostać naprawiane. 
Będzie to wykonywane bez ingerencji w jezdnię. Odpowiadając na pierwsze pytanie, to zgodnie z ustawą miasto 
ma obowiązek wybudować sieć główną kanalizacji. Natomiast obowiązek przyłączenia się do tej kanalizacji 
należy do właściciela. Zdarzają się sytuacje, że kwestia przyłącza jest na tyle odległa, że może to być 
ekonomicznie nieopłacalne. Jeżeli tych budynków jest kilkanaście i koszt jednostkowy przyłącza jednego domu 
jest na poziomie ok. 30 000 zł czy 40 000 zł, to w tym momencie jest to traktowane jako ekonomicznie 
opłacalne i wtedy rozbudowuje się sieć. Natomiast jeżeli są to pojedyncze budynki i koszt budowy ciągu 
głównego jest ekonomicznie nieuzasadniony, wówczas tego się nie robi. Takie założenia ekonomiczne również 
obowiązywały przy projektowaniu i uzyskiwaniu środków pomocowych z ISPY.” 
 
Monika Krakowczyk-Piotrowska – Radna Miasta Rybnika zapytała czy w związku z przebudową sieci 
wodociągowej w 2015 r. od ul. Raciborskiej do ul. Rudzkiej oraz ul. Kotucza od ul. Rudzkiej do ul. Gliwickiej, 
drogi te będą wyłączone z ruchu.  
 
Janusz Koper – Pełnomocnik ds. Dróg i Gospodarki Komunalnej odpowiedział, że PWiK realizując 
jakiekolwiek zadanie inwestycyjne jak każdy inny inwestor musi uzyskać zgodę u zarządcy drogi na wejście  
w teren i ponosi koszty za zajęcie pasa drogowego, a w przypadku uszkodzenia drogi  musi odtworzyć jej stan 
pierwotny. Wspomniał, że w wielu wypadkach tego typu naprawy wykonywane są przewiertami, w związku  
z powyższym PWiK stara się jak najmniej ingerować w jezdnię. Poinformował, że na dzień dzisiejszy nie jest  
w stanie odpowiedzieć jak będzie się odbywała. przebudowa tej sieci 
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Krzysztof Szafraniec – Radny Miasta Rybnika zapytał gdzie w Rybniku znajduje się Dzielnica Buzowice,  
o której jest mowa w załączniku do uchwały. 
 
Janusz Koper – Pełnomocnik ds. Dróg i Gospodarki Komunalnej odpowiedział, że chodzi o Niewiadom 
Górny. 
 
Krzysztof Szafraniec – Radny Miasta Rybnika zapytał także czy przez zadanie przewidziane na rok 2015 – 
Golejów-Ochojec-spinka (proj. PE fi 160) należy rozumieć połączenie wodociągu ze strony Rybnika. 
 
Janusz Koper – Pełnomocnik ds. Dróg i Gospodarki Komunalnej: „Tak.” 
 
Krzysztof Szafraniec – Radny Miasta Rybnika zapytał o procentowe obciążenie oczyszczalni  
w Orzepowicach. 
 
Janusz Koper – Pełnomocnik ds. Dróg i Gospodarki Komunalnej odpowiedział, że na poziomie 80%. 
 
Andrzej Oświecimski – Radny Miasta Rybnika zapytał o projekt synchronizacyjny połączony z budową 
kanalizacji deszczowej i sanitarnej. Poinformował, że dobrze byłoby gdyby w przyszłości wszystkie sieci, które 
są umieszczane w ziemi miały synchronizację z planami drogowymi Rybnika. 
 
Janusz Koper – Pełnomocnik ds. Dróg i Gospodarki Komunalnej odpowiedział, że są prowadzone takie 
działania synchronizujące. Dodał, że w przypadku budowy sieci można prowadzić uzgodnienia, natomiast nie da 
się tego przewidzieć w przypadku awarii. 
 
Henryk Cebula – Radny Miasta Rybnika poruszył sprawy związane z poziomem wody w studniach 
znajdujących się na nieruchomościach położonych w pobliżu ul. Grota Roweckiego w związku z budową drogi 
Pszczyna-Racibórz. 
 
Janusz Koper – Pełnomocnik ds. Dróg i Gospodarki Komunalnej poinformował, że mieszkańcy w tej 
sprawie mogą zwracać się indywidualnie. Dodał, że jest to jedno z miejsc, które nie powoduje ekonomicznego 
uzasadnienia budowy sieci wodociągowej do tych kilku obiektów. Poinformował, że sama budowa drogi 
Pszczyna-Racibórz nie powinna zakłócić stosunków wodnych, a zanik wody w studni niekoniecznie 
spowodowany jest jakimikolwiek inwestycjami. 
 
Henryk Ryszka – Radny Miasta Rybnika poruszył kwestie związane z przyłączeniem się mieszkańców do 
kanalizacji sanitarnej. Następnie zapytał czy mieszkańcy, którzy posiadają przydomową oczyszczalnię ścieków  
muszą korzystać z kanalizacji sanitarnej, jeżeli jest wybudowana sieć w pobliżu ich miejsca zamieszkania.  
 
Janusz Koper – Pełnomocnik ds. Dróg i Gospodarki Komunalnej odpowiedział, że przydomowa 
oczyszczalnia ścieków jest urządzeniem za pomocą którego w ekologiczny sposób można pozbywać się 
nieczystości. Dodał, że ustawa mówi, że jeżeli w pobliżu jest wybudowana sieć kanalizacyjna, to taka osoba 
powinna się do tej sieci podłączyć. Poinformował, że w tym przypadku nie jest stosowane przymuszanie do 
podłączenia się do sieci kanalizacyjnej, a przydomowa oczyszczalnia ścieków musi być użytkowana zgodnie  
z instrukcją. Osoby, które mają możliwość podłączenia się do kanalizacji, a tego jeszcze nie zrobiły zostały 
kilkakrotnie wezwane i został im wyznaczony nowy termin, natomiast na razie nie jest to jeszcze karane. 
Wspomniał, że była przeprowadzana akcja dot. obowiązku przyłączenia się do kanalizacji i że w związku z tym, 
że kończy się okres podłączeń obiektów do kanalizacji, osoby które tego nie uczyniły  
w jakiś sposób będą musiały zostać ukarane. Dodał, że podczas kontroli, które są przeprowadzane przez Straż 
Miejską i służby ekologiczne jest sprawdzane czy osoby mają potwierdzenie za wywóz nieczystości.  
 
Henryk Cebula – Radny Miasta Rybnika poinformował, że Dzielnica Niedobczyce jest na pierwszym miejscu 
jeżeli chodzi o podłączenia mieszkańców do sieci kanalizacyjnej (850 podłączeń). 
 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: /Głosowanie 21/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
24. Zmiana treści Uchwały Nr 350/XXVI/2012 Rady Miasta Rybnika z dnia 12 września 2012 r. w sprawie 
ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej 
przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie Miasta Rybnika. 
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Janusz Koper – Pełnomocnik ds. Dróg i Gospodarki Komunalnej omówił projekt uchwały. 
 
Józef Piontek – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej poinformował, że projekt uchwały 
został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 
 
Michał Chmieliński – Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że projekt uchwały również 
został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 
 
Stanisław Jaszczuk – Wiceprzewodniczący Rady Miasta podał w wątpliwość zapis w deklaracji: „ Organ 
właściwy  do złożenia deklaracji: Prezydent Miasta Rybnika”.  Poinformował, że lepszy byłby zapis: „Organ do 
którego składa się deklaracje”. 
  
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: /Głosowanie 22/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
25. Zmiana treści Uchwały Nr 352/XXVI/2012 Rady Miasta Rybnika z dnia 12 września 2012 r. w sprawie 
terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
 
Janusz Koper – Pełnomocnik ds. Dróg i Gospodarki Komunalnej omówił projekt uchwały. 
 
Józef Piontek – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej poinformował, że projekt uchwały 
został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 
 
Michał Chmieliński – Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że projekt uchwały również 
został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 
 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: /Głosowanie 23/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
26. Regulamin utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta Rybnika. 
 
Janusz Koper – Pełnomocnik ds. Dróg i Gospodarki Komunalnej omówił projekt uchwały. 
 
Józef Piontek – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej poinformował, że projekt uchwały 
został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 
 
Wojciech Piecha – Przewodniczący Komisji Przemysłu Górniczego, Ekologii i Rolnictwa poinformował, że 
projekt uchwały również został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 
 
Bronisław Drabiniok – Radny Miasta Rybnika poinformował, że w poprzednim regulaminie był rozdział dot. 
nieczystości ciekłych,  natomiast w tym regulaminie jest mowa o częstotliwości, a nie jest zapisane czy każdy 
ma umowę z podmiotem wywożącym te nieczystości czy obowiązki przejmuje miasto. Zapytał jak będą 
wyglądały te kwestie w nowym regulaminie. 
 
Janusz Koper – Pełnomocnik ds. Dróg i Gospodarki Komunalnej poinformował, że sprawy związane  
z nieczystościami ciekłymi nie ulegną zmianie. Zwrócił uwagę, że w rozdziale 4 Regulaminu jest mowa  
o częstotliwości i sposobie pozbywania się min. nieczystości ciekłych. Częstotliwość jest uzależniona od 
wielkości posiadanego zbiornika i ilości osób zamieszkujących daną nieruchomość i nadal wymaga podpisania 
umowy z firmami, które mają zezwolenia na odbiór nieczystości ciekłych. Dodał, że zapisy te wyjaśniają 
sytuację. 
 
Monika Krakowczyk-Piotrowska – Radna Miasta Rybnika zwróciła uwagę na to, żeby warunkach przetargu 
było zapisane, że worki do segregacji dostarczy firma, która będzie odbierała odpady komunalne, co zachęciłoby 
mieszkańców do segregacji odpadów. Poinformowała, że dobrze byłoby gdyby segregacja była w jakiś sposób 
wymuszona na firmach realizujących odbiór śmieci. 
 
Janusz Koper – Pełnomocnik ds. Dróg i Gospodarki Komunalnej poinformował, że niestety taki wymóg nie 
może zostać zapisany w Regulaminie i nie może zostać narzucony wykonawcom, gdyż ustawa jednoznacznie 
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mówi, że jest to obowiązek właściciela. Dodał, że miasto będzie oczekiwało od firm aby zajęły się 
dostarczaniem tych worków. 
 
Krzysztof Szafraniec – Radny Miasta Rybnika zapytał czy istnieje konieczność wpisywania w Regulaminie 
normatywów dla poszczególnych budowli i obiektów.  
 
Janusz Koper – Pełnomocnik ds. Dróg i Gospodarki Komunalnej: „ Tak, ponieważ od ilości osób będzie to 
obliczane w budynkach zamieszkałych, natomiast to o co Pan pyta dotyczy nieruchomości na których nie 
zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady np. sklepy czy restauracje. Wtedy mogłoby dojść do sytuacji, że np.  
restauracja dla 100 osób, która produkuje 2 tony odpadów, wystawia jeden kubeł, a resztę będzie podrzucała.  
W związku z tym jest określana minimalna ilość, żeby mieć jakąkolwiek możliwość kontroli nad tym w jaki 
sposób pozbywa się odpadów z danej nieruchomości.” 
 
Krzysztof Szafraniec – Radny Miasta Rybnika: „ Dokładnie jest tak, że czteroosobowa rodzina ma dwa 
pojemniki, a lokal gastronomiczny jeden o pojemności 110 l. Pomimo tego, że mamy takie zapisy nikt nie jest w 
stanie tego wyegzekwować.” 
 
Janusz Koper – Pełnomocnik ds. Dróg i Gospodarki Komunalnej: „ Dzisiaj nie mamy takich zapisów, tylko 
jest podpisana umowa i lokal ma potwierdzenie, że są odbierane od niego odpady. Będzie nam łatwiej 
skontrolować takie obiekty, chociażby po tych minimalnych ilościach.” 
 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: /Głosowanie 24/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
27. Zmiany w statutach dzielnic Kamień i Orzepowice.  
 
Daniela Lampert – Sekretarz Miasta omówiła projekty uchwał. 
 
Henryk Cebula – Przewodniczący Zespołu ds. Konsultacji przedstawił sprawozdanie Zespołu ds. Konsultacji  
z mieszkańcami Miasta Rybnika z dnia 31 października 2012 r. w przedmiocie zmian w statutach dzielnic 
Orzepowice i Kamień: „ Zespół ds. Konsultacji powołany Zarządzeniem Prezydenta Miasta Rybnika  
Nr 577/2012 z dnia 16 października 2012 r., w składzie: Henryk Cebula – Przewodniczący Zespołu, Krystyna 
Stokłosa – Członek Zespołu, Andrzej Oświecimski – Członek Zespołu, Daniela Lampert – Członek Zespołu, 
Klaudia Korduła - Krybus – Członek Zespołu, na posiedzeniu w dniu 31.10.2012 r. opracował i przyjął 
sprawozdanie z przeprowadzonych konsultacji nt. zmian w statutach dzielnic Orzepowice i Kamień. 
Przedmiotem konsultacji były projekty uchwał w sprawie zmian w statutach dzielnic Orzepowice i Kamień  
w zakresie zapisów dotyczących ich siedzib. Konsultacje przeprowadzone były w dniach 22 - 31 października 
2012 r. Konsultacje ogłoszone były: na stronach internetowych www.rybnik.eu i w Biuletynie Informacji 
Publicznej Urzędu Miasta Rybnika, na tablicy ogłoszeń Urzędu Miasta Rybnika oraz w siedzibach wszystkich 
Rad Dzielnic. Konsultacje przeprowadzane były w formie zgłaszania uwag odnośnie przedmiotu konsultacji. 
Punkt konsultacyjny mieścił się w Urzędzie Miasta Rybnika i czynny był w godzinach otwarcia Urzędu Miasta 
Rybnika. Uwagi można było składać osobiście w punkcie konsultacyjnym w dniach i godzinach jego otwarcia. 
Uwagi w formie pisemnej przyjmowane były w godzinach otwarcia punktu, natomiast uwagi w formie ustnej do 
protokołu można było składać w godzinach pracy Zespołu ds. Konsultacji, tj. w czwartek 25 października 
w godzinach 16:00 – 17:00 i we wtorek 31 października w godzinach 14:00 – 15:00. W okresie trwania 
konsultacji nie złożono żadnych uwag do przedmiotu konsultacji. Na tym sprawozdanie zakończono.”  
Następnie jako Przewodniczący Komisji Samorządu i Bezpieczeństwa poinformował, że projekty uchwał zostały 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 
 
Salę opuścił Radny Szymon Musioł. 
 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany w statucie Dzielnicy Kamień: 
/Głosowanie 25/ 
Za – 23 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
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Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany w statucie Dzielnicy 
Orzepowice: /Głosowanie 26/ 
Za – 24 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
28. Wnioski, oświadczenia, interpelacje i pytania radnych. 
 
Henryk Frystacki – Radny Miasta Rybnika: „ Zwracam się z zapytaniem dotyczącym ul. Stronkowskiej  
w Wielopolu. Włączenie się do ruchu z ul. Podleśnej do ul. Gliwickiej w godzinach szczytu graniczy z cudem.  
Ulica Stronkowska została wymieniona na odcinku ok. 500 metrów od ul. Wielopolskiej, natomiast są dwa 
odcinki tej drogi w bardzo złym stanie. Ponadto nie jest zapisana w żadnym projekcie remontu drogi. Prosiłbym, 
aby służby komunalne częściej ją odwiedzały, ponieważ za niedługo nie da się nią jeździć. Drugim problemem, 
który chciałem poruszyć jest newralgiczny 80 metrowy chodnik o szerokości 95 cm przy zespole szkolno-
przedszkolnym. Na tym wąskim  chodniku został umieszczony znak - uwaga dzieci, przejście dla pieszych. Czy 
ten znak można przestawić za ogrodzenie posesji szkolnej,  wtedy nie zawężałby chodnika. Dziękuje Panu 
Prezydentowi za utwardzenie części terenu za salą gimnastyczną.” 
 
Adam Fudali – Prezydent Miasta odpowiedział, że ulica Stronkowska częściowo jest już zrobiona. Dodał, że 
bieżące utrzymanie tej drogi przekazuje Panu Koperowi i rozezna sprawy związane z dokończeniem jej remontu. 
Poinformował, że znak drogowy zostanie przestawiony jeżeli będzie to zgodne z przepisami. 
 
Wojciech Kilja ńczyk – Radny Miasta Rybnika zapytał o doświadczenie Urzędu Miasta w zakresie inicjatywy 
Jessica. 
 
Adam Fudali – Prezydent Miasta odpowiedział, że projekt Jessica oparty jest na zwrotnym kredycie więc nie 
są to proste środki. Dodał, że miasto pod względem finansowym nie podoła temu zadaniu. 
 
Krystyna Stokłosa – Radna Miasta Rybnika podziękowała Panu Prezydentowi za zajęcie się sprawą tzw. 
sklepu z dopalaczami. Następnie poruszyła sprawy związane z zanieczyszczeniem miasta. Zwróciła uwagę na 
wypowiedź Pana Prezydenta Śmigielskiego w telewizji związaną z tym zanieczyszczeniem, z której wynikało, 
że miasto nic nie może zrobić jeżeli chodzi o kontrolę w przydomowych kotłowniach. Dodała, że z tej 
wypowiedzi wynika, że Prezydent Miasta nie wydał strażnikom odpowiednich upoważnień, które dają im 
możliwość wejścia na dany teren i skontrolowania co pali się w piecach. W związku z tym przedstawiła klika 
postulatów: „ wydać wyznaczonym strażnikom miejskim stosowne upoważnienia do dokonywania kontroli  
w przydomowych kotłowniach; podjąć starania o podłączenie domów mieszkalnych, które są w zasobach gminy 
wokół których przebiega magistrala cieplna; pozyskać ciepło z elektrowni celem dostarczenia go do domów; 
przeprowadzić akcję na rzecz czystego powietrza – mógłby się tym zająć Wydział Ekologii.” Następnie zapytała 
po której stronie będzie przebiegała budowa chodnik przy ul. Różyckiego. 
 
Adam Fudali – Prezydent Miasta: „ Odnosząc się do kwestii wyposażenia strażników w upoważnienia, to 
Straż Miejska jest w posiadaniu takich upoważnień od 2008 r., tylko nie było do końca sprawdzonej wiedzy, że 
strażnik miejski na podstawie ustawy Prawo ochrony środowiska, może wejść na teren nieruchomości i dokonać 
czynności związanych z kontrolą i tak też robimy. W ostatnim czasie zostało przeprowadzonych ok. 700 takich 
kontroli - nie tylko związanych z niską emisją ale również była to generalna kontrola nieruchomości, która 
dotyczyła min. prawidłowego odprowadzania śmieci na wysypisko. W sumie wystawiliśmy 550 pouczeń i 250 
wniosków o ukaranie. Obecnie czekamy na porozumienie z  firmą, która będzie dokonywała analizy chemicznej 
popiołów. W tym celu trzeba pobrać próbkę popiołu bezpośrednio z paleniska i przesłać do laboratorium. 
Niestety dość długo trzeba czekać na wynik – laboratorium w Krakowie oferuje wynik dopiero po 3 miesiącach, 
natomiast możemy ukarać mieszkańca do 90 dni od zajścia. Nawet gdybyśmy ukarali mieszkańca, to przychód 
będzie do Skarbu Państwa, a nie do samorządu. Myślimy o laboratorium w Gliwicach. Odnosząc się do 
wystąpienia Prezydenta Śmigielskiego w telewizji myślę, że wypowiedział się prawidłowo, natomiast nie miał 
wpływu jaki fragment tej wypowiedzi telewizja pokaże.”  
 
Michał Śmigielski – Zastępca Prezydenta Miasta poinformował, że redaktor zapytał go czy obowiązują 
normy emisji do powietrza dla kotłowni prywatnych, na co odpowiedział, że nie obowiązują i że w tym zakresie 
niestety nic nie da się zrobić i że trzeba zmienić prawo. 
 
Adam Fudali – Prezydent Miasta: „  Musimy zająć się tematem dot. podłączenia domów wokół których 
biegnie magistrala. Część mieszkańców na pewno będzie mówiła, że nie stać ich na stałe opłaty. Mamy 
wymienione 4,5 tys. źródeł ciepła. Musimy znaleźć inny mechanizm dla tych, którzy są blisko ciepłociągu, żeby 
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się podłączyli. Przykładem jest Rybnicka Kuźnia, gdzie podłączyło się całe osiedle. Od roku 2015-2016 Miasto 
Rybnik będzie ogrzewane przez elektrownię. Występuje błędna opinia dot. wykorzystywania ciepła, które jest 
ciepłem odpadowym z Elektrowni Rybnik, które wpada do zbiornika. Trzeba o tym zapomnieć ze względów 
ekonomicznych i technologicznych jest to nieopłacalne.” 
 
Krystyna Stokłosa – Radna Miasta Rybnika zwróciła uwagę na to, żeby akcję dot. śmieci skierować przede 
wszystkim do dorosłych obywateli miasta.  
 
Adam Fudali – Prezydent Miasta poinformował, że na pierwszej stronie Gazety Rybnickiej pojawił się hasło: 
„Paląc śmieci trujesz dzieci”.  
 
Janusz Koper – Pełnomocnik ds. Dróg i Gospodarki Komunalnej poinformował, że na razie nie jest w stanie 
powiedzieć po której stronie ul. Różyckiego ewentualnie powstanie chodnik. 
 
Dariusz Laska – Radny Miasta Rybnika zaproponował aby przesunąć przejście dla pieszych znajdujące się na 
skrzyżowaniu ulic 3-go Maja i B. Chrobrego celem zwiększenia bezpieczeństwa mieszkańców. 
 
Adam Fudali – Prezydent Miasta poinformował, że rozezna temat. 
 
Stanisław Jaszczuk – Wiceprzewodniczący Rady Miasta zauważył, że przesunięcie tego przejścia narazi 
mieszkańców na większe niebezpieczeństwo.   
 
Szymon Musioł – Radny Miasta Rybnika zapytał dlaczego nie można przenieść toru motokrosowego Klubu 
MX Rybnik na teren znajdujący się w pobliżu ul. Kolberga. Dodał, że obecnie mieszkańcy Dzielnicy Kłokocin 
narzekają na uciążliwości związane z tym torem. 
 
Adam Fudali – Prezydent Miasta odpowiedział, że chodzi o pieniądze. Dodał, że stworzenie toru nie jest takie 
proste, a Klub potrafił się zorganizować, wykorzystuje teren miasta i funkcjonuje. 
 
Michał Śmigielski – Zastępca Prezydenta Miasta: „ Żeby uzyskać zgodę na pozwolenie na budowę tego toru 
w miejscu , o którym Pan mówi trzeba dokonać zmiany w studium i w planie.” 
 
Henryk Ryszka – Radny Miasta Rybnika poruszył sprawy związane z funkcjonowaniem sygnalizacji 
świetlnej znajdującej się na skrzyżowaniu ulic Górnośląskiej i Wołodyjowskiego. Dodatkowo poruszył kwestie 
związane z palącą się hałdą, która przeszkadza mieszkańcom Osiedla Gen. Andersa.   
 
Jan Mura – Wiceprzewodniczący Rady Miasta poruszył sprawy związane z zanieczyszczeniem powietrza. 
Wspomniał również o segregacji odpadów w Dzielnicy Boguszowice. Zwrócił uwagę na fakt, że dzięki 
przeprowadzanej akcji dot. segregacji odpadów ludzie bardziej dbają o środowisko. 
 
Kazimierz Salamon – Radny Miasta Rybnika zaproponował aby przyjrzeć się chodnikom znajdującym się  
w centrum miasta pod kątem odśnieżania ich małym traktorem. Dodał, że uniemożliwi ą  to znaki usytuowane na 
środku chodników. 
 
Adam Fudali – Prezydent Miasta poinformował, że sugestia została przyjęta do wiadomości. 
 
Bronisław Drabiniok – Radny Miasta Rybnika: „ Wyczytałem, że została wstrzymana dotacja do budowy 
elektrowni węglowych i prawdopodobnie dotyczy to również Elektrowni EDF. Czy pojawiły się jakieś problemy 
w tej kwestii? Wiemy, że od 1 lipca 2013 r. wchodzą nowe zasady związane z odbieraniem śmieci. Większość 
mieszkańców posiada umowy. Kiedy umowy te trzeba wypowiedzieć?”  
 
Adam Fudali – Prezydent Miasta: „ Jeżeli chodzi o elektrownię należącą do EDF, to takie niebezpieczeństwo 
rzeczywiście istnieje. Jutro mam spotkanie z dyrektorem elektrowni więc będę miał więcej informacji na ten 
temat. Rozwiązania dla elektrowni węglowych nie do końca są korzystne. Natomiast jeżeli chodzi o umowy 
śmieciowe to w umowie, którą Pan podpisał musi być podany okres wypowiedzenia. Czyli będzie obowiązywał 
termin, który zawarty jest w umowie. Wydaje mi się, że jest to okres 3-miesięczny.” 
 
Zygmunt Gajda – Radny Miasta Rybnika podziękował za remont chodnika przy ul. Okulickiego. 
Jednocześnie poprosił aby wyremontować dalszą część tego chodnika. Ponadto poruszył problem związany ze 
skrzyżowaniem ulic Okulickiego i 1-go Maja. Wspomniał również o sprawach związanych z gospodarką 
odpadami na przykładzie Szwecji, które zostały poruszone na  konferencji w Poznaniu.  
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Józef Skrzypiec – Radny Miasta Rybnika podziękował za boisko w Orzepowicach. Wspomniał o uszkodzonej  
nawierzchni ul. Łącznej oraz o zwiększeniu bezpieczeństwa (poprzez np. progi spowalniające) na  
ul. Karłowicza. 
 
Andrzej Oświecimski – Radny Miasta Rybnika poruszył sprawy związane z remontem chodnika przy  
ul. Wolnej. Ponadto podziękował za wyremontowaną ul. Przemysłową.  
 
Adam Fudali – Prezydent Miasta dodał, że na ul. Przemysłowej jest ciągnięty światłowód.  
 
Szymon Musioł – Radny Miasta Rybnika poinformował Radnego Jana Murę, że nie chciałby żeby motocross 
przeszkadzał mieszkańcom ul. Kolberga i Ziemskiej. Następnie zapytał kiedy planowana jest zmiana studium.  
 
Bronisław Drabiniok – Radny Miasta Rybnika: „ Mam wątpliwości co do początku sesji. Poprzez zmianę 
porządku obrad rozumiem zamianę np. pkt. 8 z 6. Natomiast usuwanie uchwał zawsze należało do 
uchwałodawcy – to były słowa Pana Prezydenta poparte Radcą Prawnym. W związku z tym, że większość 
uchwał jest na wniosek Pana Prezydenta, oczekiwałem dzisiaj, iż to Pan Prezydent poprosi o wycofanie pkt. 15 – 
uważam, że jest to delikatne przegięcie. Pani Sekretarz, w naszym statucie jest literówka – wpisana jest 
Dzielnica Rybnicka Kuśnia.”  
 
Jan Mura – Wiceprzewodniczący Rady Miasta: „ Panie Radny rzeczywiście Pan Przewodniczący podpisuje 
porządek obrad, który Pan otrzymał tydzień temu. Wcześniej nie mógł wycofać tego punktu. Mógł to uczynić 
dopiero dzisiaj.  
 
Henryk Cebula – Radny Miasta Rybnika: „ Na dzisiejszej sesji głosowaliśmy nad finansowaniem szkół 
niepublicznych. Uchwała ta powstała na podstawie ustawy, którą wprowadził Rząd Platformy Obywatelskiej. 
Zdziwił mnie fakt, że zapisy zawarte w tej uchwale niż zostały poparte przez członków PO. Na początku 
listopada na Pomniku Powstańców Śląskich w Dzielnicy Niedobczyce został zamieniony krzyż orłem. 
Mieszkańcy wyrazili swoją dezaprobatę wobec takich działań. Krzyż, który znajdował się na szczycie pomnika 
był skorodowany. Orzeł został usadowiony na szczycie tego pomnika, a nowy krzyż będzie na płycie u podnóża 
tego pomnika. Mam nadzieję, że w ten sposób usatysfakcjonujemy tych niezadowolonych mieszkańców. 
Chciałbym również zapytać o linię autobusową Rybnik- Wodzisław, która z dniem 1 stycznia 2013 r. przestaje 
istnieć. Część mieszkańców Niedobczyc z tego powodu jest niezadowolona, chcą aby autobus dalej kursował.” 
 
Joanna Kryszczyszyn – Zastępca Prezydenta Miasta: „ W tej sprawie odpowiadałam już na pismo Radzie 
Dzielnicy. Likwidacja dotyczy linii 216, która jest wykonywana przez MZK na zlecenie miasta Wodzisław.  
W piśmie tym poinformowałam, że podstawą wjazdu na teren obcego miasta musi być zgoda tego miasta. 
Wyjazdy takie są możliwe jeżeli miasta łączy porozumienie, kiedy uchwała danego miasta pozwala podpisać  
z prezydentem danych miast i partycypować w koszty, które są najważniejsze. Ze strony Wodzisławia, Pan 
Prezydent nie otrzymał żadnej informacji w sprawie linii łączącej nasze miasta. My jako miasto nie możemy 
ingerować w komunikację i pomysły komunikacyjne innego miasta.” 
 
Benedykt Kołodziejczyk – Radny Miasta Rybnika poruszył temat związany ze spalarnią śmieci. 
 
Andrzej Wojaczek – Przewodniczący Rady Miasta o godz. 21:30 zamknął sesję Rady Miasta. 
 
Protokołowała Ksenia Hałacz 
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Wyniki głosowań: 
 
/Głosowanie 1/ 
Za – 24 radnych  
Przeciw – 0  
Wstrzymał się – 0 
 
1. Henryk           Cebula, PiS, Za 
2. Michał           Chmieliński, BSR, Za 
3. Bronisław        Drabiniok, PO, Za 
4. Kazimierz        Salamon, BSR, Za 
5. Zygmunt          Gajda, BSR, Za 
6. Anna             Gruszka, PiS, Za 
7. Stanisław        Jaszczuk, PiS, Za 
8. Wojciech         Kiljańczyk, PO, Za 
9. M. Krakowczyk-   Piotrowska, PO, Za 
10. Piotr            Kuczera, PO, Za 
11. Franciszek       Kurpanik, PO, Za 
12. Leszek           Kuska, SR2010, Za 
13. Dariusz          Laska, PO, Za 
14. Jan              Mura, BSR, Za 
15. Szymon           Musioł, PO, Za 
16. Andrzej          Oświecimski, BSR, Za 
17. Wojciech         Piecha, PiS, Za 
18. Jozef            Piontek, BSR, Za 
19. Jozef            Skrzypiec, BSR, Za 
20. Henryk           Ryszka, BSR, Za 
21. Krystyna         Stokłosa, PO, Za 
22. Krzysztof        Szafraniec, PO, Za 
23. Andrzej          Wojaczek, PiS, Za 
24. Henryk           Frystacki, BSR, Za 
 
 
 
/Głosowanie 2/ 
Za – 15 radnych  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 9 radnych 
 
1. Henryk           Cebula, PiS, Za 
2. Michał           Chmieliński, BSR, Za 
3. Bronisław        Drabiniok, PO, Wstrzymał się 
4. Kazimierz        Salamon, BSR, Za 
5. Zygmunt          Gajda, BSR, Za 
6. Anna             Gruszka, PiS, Za 
7. Stanisław        Jaszczuk, PiS, Za 
8. Wojciech         Kiljańczyk, PO, Wstrzymał się 
9. M. Krakowczyk-   Piotrowska, PO, Wstrzymał się 
10. Piotr            Kuczera, PO, Wstrzymał się 
11. Franciszek       Kurpanik, PO, Wstrzymał się 
12. Leszek           Kuska, SR2010,Za 
13. Dariusz          Laska, PO, Wstrzymał się 
14. Jan              Mura, BSR, Za 
15. Szymon           Musioł, PO, Wstrzymał się 
16. Andrzej          Oświecimski, BSR, Za 
17. Wojciech         Piecha, PiS, Za 
18. Józef            Piontek, BSR, Za 
19. Józef            Skrzypiec, BSR, Za 
20. Henryk           Ryszka, BSR, Za 
21. Krystyna         Stokłosa, PO, Wstrzymał się 
22. Krzysztof        Szafraniec, PO, Wstrzymał się 
23. Andrzej          Wojaczek, PiS, Za 
24. Henryk           Frystacki, BSR, Za 
 
/Głosowanie 3/ 
Za – 15 radnych  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 9 radnych 
 
1. Henryk           Cebula, PiS, Za 
2. Michał           Chmieliński, BSR, Za 
3. Bronisław        Drabiniok, PO, Wstrzymał się 
4. Kazimierz        Salamon, BSR, Za 
5. Zygmunt          Gajda, BSR, Za 
6. Anna             Gruszka, PiS, Za 
7. Stanisław        Jaszczuk, PiS, Za 
8. Wojciech         Kiljańczyk, PO, Wstrzymał się 
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9. M. Krakowczyk-   Piotrowska, PO, Wstrzymał się 
10. Piotr            Kuczera, PO, Wstrzymał się 
11. Franciszek       Kurpanik, PO, Wstrzymał się 
12. Leszek           Kuska, SR2010, Za 
13. Dariusz          Laska, PO, Wstrzymał się 
14. Jan              Mura, BSR, Za 
15. Szymon           Musioł, PO, Wstrzymał się 
16. Andrzej          Oświecimski, BSR, Za 
17. Wojciech         Piecha, PiS, Za 
18. Jozef            Piontek, BSR, Za 
19. Jozef            Skrzypiec, BSR, Za 
20. Henryk           Ryszka, BSR, Za 
21. Krystyna         Stokłosa, PO, Wstrzymał się 
22. Krzysztof        Szafraniec, PO, Wstrzymał się 
23. Andrzej          Wojaczek, PiS, Za 
24. Henryk           Frystacki, BSR, Za 
 
/Głosowanie 4/ 
Za – 24 radnych  
Przeciw – 0  
Wstrzymał się – 0 
 
1. Henryk           Cebula, PiS, Za 
2. Michał           Chmieliński, BSR, Za 
3. Bronisław        Drabiniok, PO, Za 
4. Kazimierz        Salamon, BSR, Za 
5. Zygmunt          Gajda, BSR, Za 
6. Anna             Gruszka, PiS, Za 
7. Stanisław        Jaszczuk, PiS, Za 
8. Wojciech         Kiljańczyk, PO, Za 
9. M. Krakowczyk-   Piotrowska, PO, Za 
10. Piotr            Kuczera PO, Za 
11. Franciszek       Kurpanik, PO, Za 
12. Leszek           Kuska, SR2010 ,Za 
13. Dariusz          Laska, PO, Za 
14. Jan              Mura, BSR, Za 
15. Szymon           Musioł, PO, Za 
16. Andrzej          Oświecimski, BSR, Za 
17. Wojciech         Piecha, PiS, Za 
18. Jozef            Piontek, BSR, Za 
19. Jozef            Skrzypiec, BSR, Za 
20. Henryk           Ryszka, BSR, Za 
21. Krystyna         Stokłosa, PO, Za 
22. Krzysztof        Szafraniec, PO, Za 
23. Andrzej          Wojaczek, PiS, Za 
24. Henryk           Frystacki, BSR, Za 
 
/Głosowanie 5/ 
Za – 22 radnych  
Przeciw – 0  
Wstrzymał się – 1 radny 
 
1. Henryk           Cebula, PiS, Za 
2. Michał           Chmieliński, BSR, Za 
3. Bronisław        Drabiniok, PO, Za 
4. Kazimierz        Salamon, BSR, Za 
5. Zygmunt          Gajda, BSR, Za 
6. Anna             Gruszka, PiS, Za 
7. Wojciech         Kiljańczyk, PO, Za 
8. M. Krakowczyk-   Piotrowska, PO, Wstrzymał się 
9. Piotr            Kuczera, PO, Za 
10. Franciszek       Kurpanik, PO, Za 
11. Leszek           Kuska, SR2010,Za 
12. Dariusz          Laska, PO, Za 
13. Jan              Mura, BSR, Za 
14. Szymon           Musioł, PO, Za 
15. Andrzej          Oświecimski, BSR, Za 
16. Wojciech         Piecha, PiS, Za 
17. Jozef            Piontek, BSR, Za 
18. Jozef            Skrzypiec, BSR, Za 
19. Henryk           Ryszka, BSR, Za 
20. Krystyna         Stokłosa, PO, Za 
21. Krzysztof        Szafraniec, PO, Za 
22. Andrzej          Wojaczek, PiS, Za 
23. Henryk           Frystacki, BSR, Za 
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/Głosowanie 6/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0  
Wstrzymał się – 0 
 
1. Henryk           Cebula, PiS, Za 
2. Michał           Chmieliński, BSR, Za 
3. Bronisław        Drabiniok, PO, Za 
4. Kazimierz        Salamon, BSR, Za 
5. Zygmunt          Gajda, BSR, Za 
6. Anna             Gruszka, PiS, Za 
7. Stanisław        Jaszczuk, PiS, Za 
8. Benedykt         Kołodziejczyk, PO, Za 
9. Wojciech         Kiljańczyk, PO, Za 
10. M. Krakowczyk-   Piotrowska, PO, Za 
11. Piotr            Kuczera, PO, Za 
12. Franciszek       Kurpanik, PO, Za 
13. Leszek           Kuska, SR2010, Za 
14. Dariusz          Laska, PO, Za 
15. Jan              Mura, BSR, Za 
16. Szymon           Musioł, PO, Za 
17. Andrzej          Oświecimski, BSR, Za 
18. Wojciech         Piecha, PiS, Za 
19. Jozef            Piontek, BSR, Za 
20. Jozef            Skrzypiec, BSR, Za 
21. Henryk           Ryszka, BSR, Za 
22. Krystyna         Stokłosa, PO, Za 
23. Krzysztof        Szafraniec, PO, Za 
24. Andrzej          Wojaczek, PiS, Za 
25. Henryk           Frystacki, BSR, Za 
 
/Głosowanie 7/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0  
Wstrzymał się – 0 
 
1. Henryk           Cebula, PiS, Za 
2. Michał           Chmieliński, BSR, Za 
3. Bronisław        Drabiniok, PO, Za 
4. Kazimierz        Salamon, BSR, Za 
5. Zygmunt          Gajda, BSR, Za 
6. Anna             Gruszka, PiS, Za 
7. Stanisław        Jaszczuk, PiS, Za 
8. Benedykt         Kołodziejczyk, PO, Za 
9. Wojciech         Kiljańczyk, PO, Za 
10. M. Krakowczyk-   Piotrowska, PO, Za 
11. Piotr            Kuczera, PO, Za 
12. Franciszek       Kurpanik, PO, Za 
13. Leszek           Kuska, SR2010, Za 
14. Dariusz          Laska, PO, Za 
15. Jan              Mura, BSR, Za 
16. Szymon           Musioł, PO, Za 
17. Andrzej          Oświecimski, BSR, Za 
18. Wojciech         Piecha, PiS, Za 
19. Jozef            Piontek, BSR, Za 
20. Jozef            Skrzypiec, BSR, Za 
21. Henryk           Ryszka, BSR, Za 
22. Krystyna         Stokłosa, PO, Za 
23. Krzysztof        Szafraniec, PO, Za 
24. Andrzej          Wojaczek, PiS, Za 
25. Henryk           Frystacki, BSR, Za 
 
/Głosowanie 8/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0  
Wstrzymał się – 0 
 
1. Henryk           Cebula, PiS, Za 
2. Michał           Chmieliński, BSR, Za 
3. Bronisław        Drabiniok, PO, Za 
4. Kazimierz        Salamon, BSR, Za 
5. Zygmunt          Gajda, BSR, Za 
6. Anna             Gruszka, PiS, Za 
7. Stanisław        Jaszczuk, PiS, Za 
8. Benedykt         Kołodziejczyk, PO, Za 
9. Wojciech         Kiljańczyk, PO ,Za 
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10. M. Krakowczyk-   Piotrowska, PO, Za 
11. Piotr            Kuczera, PO, Za 
12. Franciszek       Kurpanik, PO, Za 
13. Leszek           Kuska, SR2010, Za 
14. Dariusz          Laska, PO, Za 
15. Jan              Mura, BSR, Za 
16. Szymon           Musioł, PO, Za 
17. Andrzej          Oświecimski, BSR, Za 
18. Wojciech         Piecha, PiS, Za 
19. Jozef            Piontek, BSR, Za 
20. Jozef            Skrzypiec, BSR, Za 
21. Henryk           Ryszka, BSR, Za 
22. Krystyna         Stokłosa, PO ,Za 
23. Krzysztof        Szafraniec, PO, Za 
24. Andrzej          Wojaczek, PiS, Za 
25. Henryk           Frystacki, BSR, Za 
 
/Głosowanie 9/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0  
Wstrzymał się – 0 
 
1. Henryk           Cebula, PiS, Za 
2. Michał           Chmieliński, BSR, Za 
3. Bronisław        Drabiniok, PO, Za 
4. Kazimierz        Salamon, BSR, Za 
5. Zygmunt          Gajda, BSR, Za 
6. Anna             Gruszka, PiS, Za 
7. Stanisław        Jaszczuk, PiS, Za 
8. Benedykt         Kołodziejczyk, PO, Za 
9. Wojciech         Kiljańczyk, PO, Za 
10. M. Krakowczyk-   Piotrowska, PO, Za 
11. Piotr            Kuczera, PO, Za 
12. Franciszek       Kurpanik, PO, Za 
13. Leszek           Kuska, SR2010, Za 
14. Dariusz          Laska, PO, Za 
15. Jan              Mura, BSR, Za 
16. Szymon           Musioł, PO, Za 
17. Andrzej          Oświecimski, BSR, Za 
18. Wojciech         Piecha, PiS, Za 
19. Jozef            Piontek, BSR, Za 
20. Jozef            Skrzypiec, BSR, Za 
21. Henryk           Ryszka, BSR, Za 
22. Krystyna         Stokłosa, PO, Za 
23. Krzysztof        Szafraniec, PO, Za 
24. Andrzej          Wojaczek, PiS, Za 
25. Henryk           Frystacki, BSR, Za 
 
/Głosowanie 10/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0  
Wstrzymał się – 0 
 
1. Henryk           Cebula, PiS, Za 
2. Michał           Chmieliński, BSR, Za 
3. Bronisław        Drabiniok, PO, Za 
4. Kazimierz        Salamon, BSR, Za 
5. Zygmunt          Gajda, BSR, Za 
6. Anna             Gruszka, PiS, Za 
7. Stanisław        Jaszczuk, PiS, Za 
8. Benedykt         Kołodziejczyk, PO, Za 
9. Wojciech         Kiljańczyk, PO, Za 
10. M. Krakowczyk-   Piotrowska, PO, Za 
11. Piotr            Kuczera, PO, Za 
12. Franciszek       Kurpanik, PO, Za 
13. Leszek           Kuska, SR2010, Za 
14. Dariusz          Laska, PO, Za 
15. Jan              Mura, BSR, Za 
16. Szymon           Musioł, PO, Za 
17. Andrzej          Oświecimski, BSR, Za 
18. Wojciech         Piecha, PiS, Za 
19. Jozef            Piontek, BSR, Za 
20. Jozef            Skrzypiec, BSR ,Za 
21. Henryk           Ryszka, BSR, Za 
22. Krystyna         Stokłosa, PO, Za 
23. Krzysztof        Szafraniec, PO, Za 
24. Andrzej          Wojaczek, PiS, Za 
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25. Henryk           Frystacki, BSR, Za 
 
/Głosowanie 11/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0  
Wstrzymał się – 0 
 
1. Henryk           Cebula, PiS, Za 
2. Michał           Chmieliński, BSR, Za 
3. Bronisław        Drabiniok, PO, Za 
4. Kazimierz        Salamon, BSR, Za 
5. Zygmunt          Gajda, BSR, Za 
6. Anna             Gruszka, PiS, Za 
7. Stanisław        Jaszczuk, PiS, Za 
8. Benedykt         Kołodziejczyk, PO, Za 
9. Wojciech         Kiljańczyk, PO, Za 
10. M. Krakowczyk-   Piotrowska, PO, Za 
11. Piotr            Kuczera, PO, Za 
12. Franciszek       Kurpanik, PO, Za 
13. Leszek           Kuska, SR2010, Za 
14. Dariusz          Laska, PO, Za 
15. Jan              Mura, BSR, Za 
16. Szymon           Musioł, PO, Za 
17. Andrzej          Oświecimski, BSR, Za 
18. Wojciech         Piecha, PiS, Za 
19. Jozef            Piontek, BSR, Za 
20. Jozef            Skrzypiec, BSR, Za 
21. Henryk           Ryszka, BSR, Za 
22. Krystyna         Stokłosa, PO, Za 
23. Krzysztof        Szafraniec, PO, Za 
24. Andrzej          Wojaczek, PiS, Za 
25. Henryk           Frystacki, BSR, Za 
 
/Głosowanie 12/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0  
Wstrzymał się – 0 
 
1. Henryk           Cebula, PiS, Za 
2. Michał           Chmieliński, BSR, Za 
3. Bronisław        Drabiniok, PO, Za 
4. Kazimierz        Salamon, BSR, Za 
5. Zygmunt          Gajda, BSR, Za 
6. Anna             Gruszka, PiS, Za 
7. Stanisław        Jaszczuk, PiS, Za 
8. Benedykt         Kołodziejczyk, PO, Za 
9. Wojciech         Kiljańczyk, PO, Za 
10. M. Krakowczyk-   Piotrowska, PO, Za 
11. Piotr            Kuczera, PO, Za 
12. Franciszek       Kurpanik, PO, Za 
13. Leszek           Kuska, SR2010, Za 
14. Dariusz          Laska, PO, Za 
15. Jan              Mura, BSR, Za 
16. Szymon           Musioł, PO, Za 
17. Andrzej          Oświecimski, BSR, Za 
18. Wojciech         Piecha, PiS, Za 
19. Jozef            Piontek, BSR, Za 
20. Jozef            Skrzypiec, BSR, Za 
21. Henryk           Ryszka, BSR, Za 
22. Krystyna         Stokłosa, PO, Za 
23. Krzysztof        Szafraniec, PO, Za 
24. Andrzej          Wojaczek, PiS, Za 
25. Henryk           Frystacki, BSR, Za 
 
/Głosowanie 13/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0  
Wstrzymał się – 0 
 
1. Henryk           Cebula, PiS, Za 
2. Michał           Chmieliński, BSR, Za 
3. Bronisław        Drabiniok, PO, Za 
4. Kazimierz        Salamon, BSR, Za 
5. Zygmunt          Gajda, BSR, Za 
6. Anna             Gruszka, PiS, Za 
7. Stanisław        Jaszczuk, PiS, Za 
8. Benedykt         Kołodziejczyk, PO, Za 
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9. Wojciech         Kiljańczyk, PO, Za 
10. M. Krakowczyk-   Piotrowska, PO, Za 
11. Piotr            Kuczera, PO, Za 
12. Franciszek       Kurpanik, PO, Za 
13. Leszek           Kuska, SR2010, Za 
14. Dariusz          Laska, PO, Za 
15. Jan              Mura, BSR, Za 
16. Szymon           Musioł, PO, Za 
17. Andrzej          Oświecimski, BSR, Za 
18. Wojciech         Piecha, PiS, Za 
19. Jozef            Piontek, BSR, Za 
20. Jozef            Skrzypiec, BSR, Za 
21. Henryk           Ryszka, BSR, Za 
22. Krystyna         Stokłosa, PO, Za 
23. Krzysztof        Szafraniec, PO, Za 
24. Andrzej          Wojaczek, PiS, Za 
25. Henryk           Frystacki, BSR, Za 
 
/Głosowanie 14/ 
Za – 15 radnych  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 10 radnych 
 
1. Henryk           Cebula, PiS, Za 
2. Michał           Chmieliński, BSR, Za 
3. Bronisław        Drabiniok, PO, Wstrzymał się 
4. Kazimierz        Salamon, BSR, Za 
5. Zygmunt          Gajda, BSR, Za 
6. Anna             Gruszka, PiS, Za 
7. Stanisław        Jaszczuk, PiS, Za 
8. Benedykt         Kołodziejczyk, PO, Wstrzymał się 
9. Wojciech         Kiljańczyk, PO, Wstrzymał się 
10. M. Krakowczyk-   Piotrowska, PO, Wstrzymał się 
11. Piotr            Kuczera, PO, Wstrzymał się 
12. Franciszek       Kurpanik, PO, Wstrzymał się 
13. Leszek           Kuska, SR2010, Za 
14. Dariusz          Laska, PO, Wstrzymał się 
15. Jan              Mura, BSR, Za 
16. Szymon           Musioł, PO, Wstrzymał się 
17. Andrzej          Oświecimski ,BSR, Za 
18. Wojciech         Piecha, PiS, Za 
19. Jozef            Piontek, BSR, Za 
20. Jozef            Skrzypiec, BSR, Za 
21. Henryk           Ryszka, BSR, Za 
22. Krystyna         Stokłosa, PO, Wstrzymał się 
23. Krzysztof        Szafraniec, PO, Wstrzymał się 
24. Andrzej          Wojaczek, PiS, Za 
25. Henryk           Frystacki, BSR, Za 
 
/Głosowanie 15/ 
Za – 24 radnych  
Przeciw – 0  
Wstrzymał się – 0 
 
1. Henryk           Cebula, PiS, Za 
2. Michał           Chmieliński, BSR, Za 
3. Bronisław        Drabiniok, PO, Za 
4. Kazimierz        Salamon, BSR, Za 
5. Zygmunt          Gajda, BSR, Za 
6. Anna             Gruszka, PiS, Za 
7. Benedykt         Kołodziejczyk, PO, Za 
8. Wojciech         Kiljańczyk, PO, Za 
9. M. Krakowczyk-   Piotrowska, PO, Za 
10. Piotr            Kuczera, PO, Za 
11. Franciszek       Kurpanik, PO, Za 
12. Leszek           Kuska, SR2010, Za 
13. Dariusz          Laska, PO, Za 
14. Jan              Mura, BSR, Za 
15. Szymon           Musioł, PO, Za 
16. Andrzej          Oświecimski, BSR, Za 
17. Wojciech         Piecha, PiS, Za 
18. Jozef            Piontek, BSR, Za 
19. Jozef            Skrzypiec, BSR, Za 
20. Henryk           Ryszka, BSR, Za 
21. Krystyna         Stokłosa, PO, Za 
22. Krzysztof        Szafraniec, PO, Za 
23. Andrzej          Wojaczek, PiS, Za 
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24. Henryk           Frystacki, BSR, Za 
 
/Głosowanie 16/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0  
Wstrzymał się – 0 
 
1. Henryk           Cebula, PiS, Za 
2. Michał           Chmieliński, BSR, Za 
3. Bronisław        Drabiniok, PO, Za 
4. Kazimierz        Salamon, BSR, Za 
5. Zygmunt          Gajda, BSR, Za 
6. Anna             Gruszka, PiS, Za 
7. Stanisław        Jaszczuk, PiS, Za 
8. Benedykt         Kołodziejczyk, PO, Za 
9. Wojciech         Kiljańczyk, PO, Za 
10. M. Krakowczyk-   Piotrowska, PO, Za 
11. Piotr            Kuczera, PO, Za 
12. Franciszek       Kurpanik, PO, Za 
13. Leszek           Kuska, SR2010, Za 
14. Dariusz          Laska, PO, Za 
15. Jan              Mura, BSR, Za 
16. Szymon           Musioł, PO, Za 
17. Andrzej          Oświecimski, BSR, Za 
18. Wojciech         Piecha, PiS, Za 
19. Jozef            Piontek, BSR, Za 
20. Jozef            Skrzypiec, BSR, Za 
21. Henryk           Ryszka, BSR, Za 
22. Krystyna         Stokłosa, PO, Za 
23. Krzysztof        Szafraniec, PO, Za 
24. Andrzej          Wojaczek, PiS, Za 
25. Henryk           Frystacki, BSR, Za 
 
/Głosowanie 17/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0  
Wstrzymał się – 0 
 
1. Henryk           Cebula, PiS, Za 
2. Michał           Chmieliński, BSR, Za 
3. Bronisław        Drabiniok, PO, Za 
4. Kazimierz        Salamon, BSR, Za 
5. Zygmunt          Gajda, BSR, Za 
6. Anna             Gruszka, PiS, Za 
7. Stanisław        Jaszczuk, PiS, Za 
8. Benedykt         Kołodziejczyk, PO, Za 
9. Wojciech         Kiljańczyk, PO, Za 
10. M. Krakowczyk-   Piotrowska, PO, Za 
11. Piotr            Kuczera, PO, Za 
12. Franciszek       Kurpanik, PO, Za 
13. Leszek           Kuska, SR2010, Za 
14. Dariusz          Laska, PO, Za 
15. Jan              Mura, BSR, Za 
16. Szymon           Musioł, PO, Za 
17. Andrzej          Oświecimski, BSR, Za 
18. Wojciech         Piecha, PiS, Za 
19. Jozef            Piontek, BSR, Za 
20. Jozef            Skrzypiec, BSR, Za 
21. Henryk           Ryszka, BSR, Za 
22. Krystyna         Stokłosa, PO, Za 
23. Krzysztof        Szafraniec, PO, Za 
24. Andrzej          Wojaczek, PiS, Za 
25. Henryk           Frystacki, BSR, Za 
 
/Głosowanie 18/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0  
Wstrzymał się – 0 
 
1. Henryk           Cebula, PiS, Za 
2. Michał           Chmieliński, BSR, Za 
3. Bronisław        Drabiniok, PO, Za 
4. Kazimierz        Salamon, BSR, Za 
5. Zygmunt          Gajda, BSR, Za 
6. Anna             Gruszka, PiS, Za 
7. Stanisław        Jaszczuk, PiS, Za 
8. Benedykt         Kołodziejczyk, PO, Za 
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9. Wojciech         Kiljańczyk, PO, Za 
10. M. Krakowczyk-   Piotrowska, PO, Za 
11. Piotr            Kuczera, PO, Za 
12. Franciszek       Kurpanik, PO, Za 
13. Leszek           Kuska, SR2010, Za 
14. Dariusz          Laska, PO, Za 
15. Jan              Mura, BSR, Za 
16. Szymon           Musioł, PO, Za 
17. Andrzej          Oświecimski, BSR, Za 
18. Wojciech         Piecha, PiS, Za 
19. Jozef            Piontek, BSR, Za 
20. Jozef            Skrzypiec, BSR, Za 
21. Henryk           Ryszka, BSR, Za 
22. Krystyna         Stokłosa, PO, Za 
23. Krzysztof        Szafraniec, PO, Za 
24. Andrzej          Wojaczek, PiS, Za 
25. Henryk           Frystacki, BSR, Za 
 
/Głosowanie 19/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0  
Wstrzymał się – 0 
 
1. Henryk           Cebula, PiS, Za 
2. Michał           Chmieliński, BSR, Za 
3. Bronisław        Drabiniok, PO, Za 
4. Kazimierz        Salamon, BSR, Za 
5. Zygmunt          Gajda, BSR, Za 
6. Anna             Gruszka, PiS, Za 
7. Stanisław        Jaszczuk, PiS, Za 
8. Benedykt         Kołodziejczyk, PO, Za 
9. Wojciech         Kiljańczyk, PO, Za 
10. M. Krakowczyk-   Piotrowska, PO, Za 
11. Piotr            Kuczera, PO, Za 
12. Franciszek       Kurpanik, PO, Za 
13. Leszek           Kuska, SR2010, Za 
14. Dariusz          Laska, PO, Za 
15. Jan              Mura, BSR, Za 
16. Szymon           Musioł, PO, Za 
17. Andrzej          Oświecimski, BSR, Za 
18. Wojciech         Piecha, PiS, Za 
19. Jozef            Piontek, BSR, Za 
20. Jozef            Skrzypiec, BSR, Za 
21. Henryk           Ryszka, BSR, Za 
22. Krystyna         Stokłosa, PO, Za 
23. Krzysztof        Szafraniec, PO, Za 
24. Andrzej          Wojaczek, PiS, Za 
25. Henryk           Frystacki, BSR, Za 
 
/Głosowanie 20/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0  
Wstrzymał się – 0 
 
1. Henryk           Cebula, PiS, Za 
2. Michał           Chmieliński, BSR, Za 
3. Bronisław        Drabiniok, PO, Za 
4. Kazimierz        Salamon, BSR, Za 
5. Zygmunt          Gajda, BSR, Za 
6. Anna             Gruszka, PiS, Za 
7. Stanisław        Jaszczuk, PiS, Za 
8. Benedykt         Kołodziejczyk, PO, Za 
9. Wojciech         Kiljańczyk, PO, Za 
10. M. Krakowczyk-   Piotrowska, PO, Za 
11. Piotr            Kuczera, PO, Za 
12. Franciszek       Kurpanik, PO, Za 
13. Leszek           Kuska, SR2010, Za 
14. Dariusz          Laska, PO, Za 
15. Jan              Mura, BSR, Za 
16. Szymon           Musioł, PO, Za 
17. Andrzej          Oświecimski, BSR, Za 
18. Wojciech         Piecha, PiS, Za 
19. Jozef            Piontek, BSR, Za 
20. Jozef            Skrzypiec, BSR, Za 
21. Henryk           Ryszka, BSR, Za 
22. Krystyna         Stokłosa, PO, Za 
23. Krzysztof        Szafraniec, PO, Za 
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24. Andrzej          Wojaczek, PiS, Za 
25. Henryk           Frystacki, BSR, Za 
 
/Głosowanie 21/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0  
Wstrzymał się – 0 
 
1. Henryk           Cebula, PiS, Za 
2. Michal           Chmieliński, BSR, Za 
3. Bronislaw        Drabiniok, PO, Za 
4. Kazimierz        Salamon, BSR, Za 
5. Zygmunt          Gajda, BSR, Za 
6. Anna             Gruszka, PiS, Za 
7. Stanislaw        Jaszczuk, PiS, Za 
8. Benedykt         Kołodziejczyk, PO, Za 
9. Wojciech         Kiljańczyk, PO, Za 
10. M. Krakowczyk-   Piotrowska, PO, Za 
11. Piotr            Kuczera, PO, Za 
12. Franciszek       Kurpanik, PO, Za 
13. Leszek           Kuska, SR2010, Za 
14. Dariusz          Laska, PO, Za 
15. Jan              Mura, BSR, Za 
16. Szymon           Musioł, PO, Za 
17. Andrzej          Oświecimski, BSR, Za 
18. Wojciech         Piecha, PiS, Za 
19. Jozef            Piontek, BSR, Za 
20. Jozef            Skrzypiec, BSR, Za 
21. Henryk           Ryszka, BSR, Za 
22. Krystyna         Stokłosa, PO, Za 
23. Krzysztof        Szafraniec, PO, Za 
24. Andrzej          Wojaczek, PiS, Za 
25. Henryk           Frystacki, BSR, Za 
 
/Głosowanie 22/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0  
Wstrzymał się – 0 
 
1. Henryk           Cebula, PiS, Za 
2. Michał           Chmieliński, BSR, Za 
3. Bronisław        Drabiniok, PO, Za 
4. Kazimierz        Salamon, BSR, Za 
5. Zygmunt          Gajda, BSR, Za 
6. Anna             Gruszka, PiS, Za 
7. Stanisław        Jaszczuk, PiS, Za 
8. Benedykt         Kołodziejczyk, PO, Za 
9. Wojciech         Kiljańczyk, PO, Za 
10. M. Krakowczyk-   Piotrowska, PO, Za 
11. Piotr            Kuczera, PO, Za 
12. Franciszek       Kurpanik, PO, Za 
13. Leszek           Kuska, SR2010, Za 
14. Dariusz          Laska, PO, Za 
15. Jan              Mura, BSR, Za 
16. Szymon           Musioł, PO, Za 
17. Andrzej          Oświecimski, BSR, Za 
18. Wojciech         Piecha, PiS, Za 
19. Jozef            Piontek, BSR, Za 
20. Jozef            Skrzypiec, BSR, Za 
21. Henryk           Ryszka, BSR, Za 
22. Krystyna         Stokłosa, PO, Za 
23. Krzysztof        Szafraniec, PO, Za 
24. Andrzej          Wojaczek, PiS, Za 
25. Henryk           Frystacki, BSR, Za 
 
/Głosowanie 23/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0  
Wstrzymał się – 0 
 
1. Henryk           Cebula, PiS, Za 
2. Michał           Chmieliński, BSR, Za 
3. Bronisław        Drabiniok, PO, Za 
4. Kazimierz        Salamon, BSR, Za 
5. Zygmunt          Gajda, BSR, Za 
6. Anna             Gruszka, PiS, Za 
7. Stanisław        Jaszczuk, PiS, Za 
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8. Benedykt         Kołodziejczyk, PO, Za 
9. Wojciech         Kiljańczyk, PO, Za 
10. M. Krakowczyk-   Piotrowska, PO, Za 
11. Piotr            Kuczera, PO, Za 
12. Franciszek       Kurpanik, PO, Za 
13. Leszek           Kuska, SR2010, Za 
14. Dariusz          Laska, PO, Za 
15. Jan              Mura, BSR, Za 
16. Szymon           Musioł, PO, Za 
17. Andrzej          Oświecimski, BSR, Za 
18. Wojciech         Piecha, PiS, Za 
19. Jozef            Piontek, BSR, Za 
20. Jozef            Skrzypiec, BSR, Za 
21. Henryk           Ryszka, BSR, Za 
22. Krystyna         Stokłosa, PO, Za 
23. Krzysztof        Szafraniec, PO, Za 
24. Andrzej          Wojaczek, PiS, Za 
25. Henryk           Frystacki, BSR, Za 
 
/Głosowanie 24/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0  
Wstrzymał się – 0 
 
1. Henryk           Cebula, PiS, Za 
2. Michał           Chmieliński, BSR, Za 
3. Bronisław        Drabiniok, PO, Za 
4. Kazimierz        Salamon, BSR, Za 
5. Zygmunt          Gajda, BSR, Za 
6. Anna             Gruszka, PiS, Za 
7. Stanisław        Jaszczuk, PiS, Za 
8. Benedykt         Kołodziejczyk, PO, Za 
9. Wojciech         Kiljańczyk, PO, Za 
10. M. Krakowczyk-   Piotrowska, PO, Za 
11. Piotr            Kuczera, PO, Za 
12. Franciszek       Kurpanik, PO, Za 
13. Leszek           Kuska, SR2010, Za 
14. Dariusz          Laska, PO, Za 
15. Jan              Mura, BSR, Za 
16. Szymon           Musioł, PO, Za 
17. Andrzej          Oświecimski, BSR, Za 
18. Wojciech         Piecha, PiS, Za 
19. Jozef            Piontek, BSR, Za 
20. Jozef            Skrzypiec, BSR, Za 
21. Henryk           Ryszka, BSR, Za 
22. Krystyna         Stokłosa, PO, Za 
23. Krzysztof        Szafraniec, PO, Za 
24. Andrzej          Wojaczek, PiS, Za 
25. Henryk           Frystacki, BSR, Za 
 
/Głosowanie 25/ 
Za – 23 radnych  
Przeciw – 0  
Wstrzymał się – 0 
 
1. Henryk           Cebula, PiS, Za 
2. Michał           Chmieliński, BSR, Za 
3. Bronisław        Drabiniok, PO, Za 
4. Kazimierz        Salamon, BSR, Za 
5. Zygmunt          Gajda, BSR, Za 
6. Anna             Gruszka, PiS, Za 
7. Stanisław        Jaszczuk, PiS, Za 
8. Benedykt         Kołodziejczyk, PO, Za 
9. Wojciech         Kiljańczyk, PO, Za 
10. M. Krakowczyk-   Piotrowska, PO, Za 
11. Piotr            Kuczera, PO, Za 
12. Franciszek       Kurpanik, PO, Za 
13. Leszek           Kuska, SR2010, Za 
14. Dariusz          Laska, PO, Za 
15. Andrzej          Oświecimski, BSR, Za 
16. Wojciech         Piecha, PiS, Za 
17. Jozef            Piontek, BSR, Za 
18. Jozef            Skrzypiec, BSR, Za 
19. Henryk           Ryszka, BSR, Za 
20. Krystyna         Stokłosa, PO, Za 
21. Krzysztof        Szafraniec, PO, Za 
22. Andrzej          Wojaczek, PiS, Za 
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23. Henryk           Frystacki, BSR, Za 
 
/Głosowanie 26/ 
Za – 24 radnych  
Przeciw – 0  
Wstrzymał się – 0 
 
1. Henryk           Cebula, PiS, Za 
2. Michał           Chmieliński, BSR, Za 
3. Bronisław        Drabiniok, PO, Za 
4. Kazimierz        Salamon, BSR, Za 
5. Zygmunt          Gajda, BSR, Za 
6. Anna             Gruszka, PiS, Za 
7. Stanisław        Jaszczuk, PiS, Za 
8. Benedykt         Kołodziejczyk, PO, Za 
9. Wojciech         Kiljańczyk, PO, Za 
10. M. Krakowczyk-   Piotrowska, PO, Za 
11. Piotr            Kuczera, PO, Za 
12. Franciszek       Kurpanik, PO, Za 
13. Leszek           Kuska, SR2010, Za 
14. Dariusz          Laska, PO, Za 
15. Szymon           Musioł, PO, Za 
16. Andrzej          Oświecimski, BSR, Za 
17. Wojciech         Piecha, PiS, Za 
18. Jozef            Piontek, BSR, Za 
19. Jozef            Skrzypiec, BSR, Za 
20. Henryk           Ryszka, BSR, Za 
21. Krystyna         Stokłosa, PO, Za 
22. Krzysztof        Szafraniec, PO, Za 
23. Andrzej          Wojaczek, PiS, Za 
24. Henryk           Frystacki, BSR, Za  

 


